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Asielopvang | Gemeente Maashorst'
Fri, 15 Sep 2023 12:30:14 +0200

@gemeentemaashorst.nl>;
@gemeentemaashorst.nl>; "Rianne Donders" < @gemeentemaashorst.nl>

@gemeentemaashorst.nl>;Cc:

Subject:

Beste allemaal,

Vanuit de omwonenden hebben we drie datumvoorstellen ontvangen voor de schouw. Graag hoor ik wie er vanuit gemeente
is gebiedsregisseur van de desbetreffende wijk/buurt dus hem zullen

is onderstaande data niet beschikbaar vanwege maar wellicht kan iemand anders vanuit Veiligheid
aansluiten.

Gr

Beste,

Tijdstip zou het beste rond 16.00u zijn.

De vraag is ook of bij deze schouw aanwezig kan zijn, aangezien hij o.a. met de ontwikkeling van het gebied bezig
is en hij aangegeven heeft dat de noodopvang hiermee hand in hand gaat.

Ik hoor graag wat de mogelijkheden zijn en welke datum het wordt.

Prettig weekend!

Met vriendelijke groet,

Vrijdag 22 september 2023
Donderdag 21 september 2023
Woensdag 27 september 2023

From:
Sent: 
To:

Na het overleg van afgelopen woensdag hebben we als direct omwonenden bekeken welke data wij zouden kunnen. Op 
volgorde van voorkeur:

Kan je aangeven wie er vanuit de gemeente deel zullen nemen? Zodra de datum bekend is, zal ik het in de groep gooien en laat 
ik je weten wie er vanuit de direct omwonenden zullen aansluiten.

@gemeentemaashorst.nl>
FW: Voorstel data schouw (omwonendenoverleg)

Maashorst aan moeten sluiten bij de schouw, 
we ook moeten benaderen.

@erve.info>
Verzonden: vrijdag 15 september 2023 12:13
Aan: Asielopvang | Gemeente Maashorst <Asielopvang@gemeentemaashorst.nl>
Onderwerp: Voorstel data schouw (omwonendenoverleg)
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Fri, 15 Sep 2023 13:00:58 +0200
@gemeentemaashorst.nl>;

@gemeentemaashorst.nl>
Subject:

@gemeentemaashorst.nl>

@gemeentemaashorst.nl>;Aan:
@gemeentemaashorst.nl>

maashorst

@gemeentemaashorst.nl>Van:

@gemeentemaashorst.nl>;
@gemeentemaashorst.nl>; Rianne Donders < @gemeentemaashorst.nl>

Verzonden vanuit Outlook voor iOS

@gemeentemaashorst.nl>Van:
Verzonden: Friday, September 15, 2023 12:10:15 PM

@politie.nl @politie.nl>Aan:

@gemeentemaashorst.nl>

From:
Sent: 
To:

Onderwerp: Fwd: gewijzigde opzet informatiebijeenkomst 18/9 
Verzonden vanuit Outlook voor iOS

Verzonden: vrijdag 15 september 2023 12:40
Aan: <

Van: <
Verzonden: Friday, September 15, 2023 11:53:50 AM

Verzonden vanuit Outlook voor iOS
Van: <
Verzonden: Friday, September 15, 2023 12:56:18 PM

Onderwerp: Re: gewijzigde opzet informatiebijeenkomst 18/9
Kleine aanpassing op verzoek van de politie: Als er mensen uit de zaal verwijderd worden is er contact met de politie. Bij 
strafbare feiten worden ze buiten overgenomen door de politie. Zo niet worden ze alleen maar naar buiten geleid.
BOA's zijn buiten aanwezig als ogen en oren, bij onrust oid wordt politie opgeroepen.
Mvrgr,

Alles goed en wel maar Rianne wil juist dat eerst het college kennis neemt van het plan, en dat gebeurt dinsdag. Ik kan 
toch geen toezeggingen gaan doen als ik niet weet of het college daar achter staat?
Ik ben nu vooral bezig met de veiligheidsaspecten van de avond zelf, op mijn vrije dag, ik kijk maandagmorgen gelijk 
naar de presentatie.
Met vriendelijke groet,

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83 
5400 AB UDEN
T0413 -g

@gemeentemaashorst.nl>; "Rianne Donders" < 
Re: gewijzigde opzet informatiebijeenkomst 18/9

< @gemeentemaashorst.nl>; Rianne Donders <
Onderwerp: RE: gewijzigde opzet informatiebijeenkomst 18/9 
Oké, nemen we ook mee in draaiboek en briefing.
Hartelijke groet.

@gemeentemaashorst.nl
Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, 
verwijderen. Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer.
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@gemeentemaashorst.nl>;Aan:

CC:
@gemeentemaashorst.nl>

Dat heeft geleid tot bijgesloten opzet. Daarin hebben jullie ( en !) en de burgemeester en gemeentesecretaris een

maashorst

andere rol dan van de week besproken (niet 4 x presentatie voor kleinere groep, maar 1 x presentatie voor grotere groep!). 
Fijn als jullie hierin even kritisch meelezen, zodat we maandag alles definitief kunnen afstemmen.
Hartelijke groet.

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83 
5400 AB UDEN
T0413 -g

@gemeentemaashorst.nl>;
@gemeentemaashorst.nl>

@gemeentemaashorst.nl>;
@gemeentemaashorst.nl>;

@gemeentemaashorst.nl
Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, 
verwijderen. Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer.

Onderwerp: gewijzigde opzet informatiebijeenkomst 18/9
Collega's,

en ik hebben zojuist overleg gehad met de betrokken COA-medewerkers. Het COA komt terug op de aanvankelijke opzet 
van 4 aparte subzalen en carrousel van toelichting 4 thema's, omdat hun presentatie niet is te splitsen naar de thema's die we 
hadden bedacht. In reactie op ons verzoek te starten met een presentatie, kiezen zij voor inzet van hun integrale presentatie, 
waarin zowel de thema's veiligheid als ‘gang van zaken op een asielopvang' (gezondheidszorg, onderwijs) aan de orde komen. 
Zij hebben twee mensen beschikbaar die zo'n presentatie kunnen verzorgen.
We hebben er daarom alsnog voor gekozen plenair af te trappen in twee groepen van max. 90 deelnemers per groep met een 
presentatie, gevolgd door beantwoording van vragen aan statafels per thema (dus geen vragen tijdens de presentaties).
Het COA adviseert (en verwacht!) dat ook de gemeente hierbij een rol neemt, liefst in de persoon van de burgemeester en/of 
wethouder. In hun woorden: "De avond is niet alleen aan het COA; ook de gemeente moet uitstralen dat zij achter de asielopvang 
staat. Bovendien kunnen wij niks vertellen over de lokale situatie (ergo: veiligheidsplan en proces)."
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Fri, 15 Sep 2023 13:16:15 +0200
'Asielopvang | Gemeente Maashorst" <Asielopvang@gemeentemaashorst.nl>

@gemeentemaashorst.nl>;
@gemeentemaashorst.nl>; @gemeentemaashorst.nl>; "Rianne

Goedemiddag,

(cc) op donderdag 21 september om 16.15 uur aansluiten. Vrijdag 22 september is erVanuit team Veiligheid kan
helaas niemand beschikbaar en op woensdag 27 september kan ik aansluiten.

Met vriendelijke groet,

maashorst

@gemeentemaashorst.nl
Werkdagen:

@gemeentemaashorst.nl>;Aan:
@gemeentemaashorst.nl>; Rianne Donders < @gemeentemaashorst.nl>

CC:

Onderwerp: FW: Voorstel data schouw (omwonendenoverleg)

Beste allemaal,

Vanuit de omwonenden hebben we drie datumvoorstellen ontvangen voor de schouw. Graag hoor ik wie er vanuit gemeente
van de desbetreffende wijk/buurt dus hem zullenis

is onderstaande data niet beschikbaar vanwege vakantie, maar wellicht kan iemand anders vanuit Veiligheid
aansluiten.

Gr

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de 
afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, verwijderen. 
Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer

From:
Sent: 
To:
Cc:

Donders" <
Subject:

Van: Asielopvang | Gemeente Maashorst <Asielopvang@gemeentemaashorst.nl>
Verzonden: Friday, September 15, 2023 12:30:14 PM

Maashorst aan moeten sluiten bij de schouw, 
we ook moeten benaderen.

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83 
5400 AB UDEN
T0413 -g

@gemeentemaashorst.nl>
RE: Voorstel data schouw (omwonendenoverleg)

< @gemeentemaashorst.nl>;
@gemeentemaashorst.nl>
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@erve.info>Van:

Beste,

Tijdstip zou het beste rond 16.00u zijn.

De vraag is ook of bij deze schouw aanwezig kan zijn, aangezien hij o.a. met de ontwikkeling van het gebied bezig
is en hij aangegeven heeft dat de noodopvang hiermee hand in hand gaat.

Ik hoor graag wat de mogelijkheden zijn en welke datum het wordt.

Prettig weekend!

Met vriendelijke groet,

Vrijdag 22 september 2023
Donderdag 21 september 2023
Woensdag 27 september 2023

Na het overleg van afgelopen woensdag hebben we als direct omwonenden bekeken welke data wij zouden kunnen. Op 
volgorde van voorkeur:

Kan je aangeven wie er vanuit de gemeente deel zullen nemen? Zodra de datum bekend is, zal ik het in de groep gooien en laat 
ik je weten wie er vanuit de direct omwonenden zullen aansluiten.

Verzonden: vrijdag 15 september 2023 12:13
Aan: Asielopvang | Gemeente Maashorst <Asielopvang@gemeentemaashorst.nl>
Onderwerp: Voorstel data schouw (omwonendenoverleg)
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Fri, 15 Sep 2023 13:35:08 +0200

Rianne Donders" <
RE: persvraag over commissievergadering morgen

Hartelijke groet.

/

maashorst

@gemeentemaashorst.nl

@gemeentemaashorst.nl>

CC: Rianne Donders <
Onderwerp: RE: persvraag over commissievergadering morgen

Hoi

enNa afstemming met stellen wij de volgende reactie voor:

Met vriendelijke groet,

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, 
verwijderen. Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer.

Van: <
Verzonden: vrijdag 15 september 2023 09:07
Aan: <

Gezien de lopende discussie over de bevoegdheid van de raad (die duidelijk genoeg is toegelicht gisteravond) stel ik voor om niet 
meer te antwoorden.

From:
Sent: 
To:
Cc:
Subject:

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83 
5400 AB UDEN
T0413 -g

@gemeentemaashorst.nl>
@gemeentemaashorst.nl>

@gemeentemaashorst.nl>
@gemeentemaashorst.nl>

de vraag was gesteld ter voorbereiding van de commissievergadering gisteravond. Dtv was daarbij aanwezig. Ons 
antwoord is dus nu een beetje mosterd na de maaltijd.
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maashorsT

@gemeentemaashorst.nl
Werkdagen:

@gemeentemaashorst.nl>

CC: Rianne Donders <

Mijn voorzet voor een reactie:

Groet,

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, 
verwijderen. Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer

Onderwerp: persvraag over commissievergadering morgen
Urgentie: Hoog

Er is overigens veel belangstelling van de pers voor de commissievergadering. Zelfs Hart vNL heeft al gebeld. Ik moet hier nog 
over afstemmen met de Griffie.

Vraag Dtv: kunnen jullie mij, ter voorbereiding, uitleggen wat de commissie en uiteindelijk de raad precies te zeggen heeft over 
de komst van de opvang?

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83 
5400 AB UDEN
T 0413 -28 19 11

Dtv stelt onderstaande vraag ter voorbereiding van de commissievergadering morgen. Kun jij me helpen bij de 
beantwoording? (conform laatste versie RIB)

Van: <
Verzonden: woensdag 13 september 2023 13:40
Aan: < @gemeentemaashorst.nl>

@gemeentemaashorst.nl>
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Rianne Donders'
Fri, 15 Sep 2023 15:01:51 +0200

@gemeentemaashorst.nl>;

Subject:

Zie deze mail nu pas: tikfoutje: het was 6 juli ipv juni

@gemeentemaashorst.nl>

maashorst

@gemeentemaashorst.nl>

CC: Rianne Donders <

enNa afstemming met stellen wij de volgende reactie voor:

Met vriendelijke groet,

maashorst
Gemeente Maashorst

From:
Sent: 
To:

Van: <
Verzonden: vrijdag 15 september 2023 09:07
Aan: <

Verzonden vanuit Outlook voor iOS
Van: <
Verzonden: Friday, September 15, 2023 1:35:08 PM
Aan:
CC: Rianne Donders <

Onderwerp: RE: persvraag over commissievergadering morgen 
Hoi

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83 
5400 AB UDEN
T0413 -g

@gemeentemaashorst.nl>
Re: persvraag over commissievergadering morgen

@gemeentemaashorst.nl
Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, 
verwijderen. Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer.

@gemeentemaashorst.nl>
@gemeentemaashorst.nl>

@gemeentemaashorst.nl>
@gemeentemaashorst.nl>

Onderwerp: RE: persvraag over commissievergadering morgen
de vraag was gesteld ter voorbereiding van de commissievergadering gisteravond. Dtv was daarbij aanwezig. Ons 

antwoord is dus nu een beetje mosterd na de maaltijd.
Gezien de lopende discussie over de bevoegdheid van de raad (die duidelijk genoeg is toegelicht gisteravond) stel ik voor om niet 
meer te antwoorden.
Hartelijke groet.
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@gemeentemaashorst.nl>

Er is overigens veel belangstelling van de pers voor de commissievergadering. Zelfs Hart vNL heeft al gebeld. Ik moet hier nog 
over afstemmen met de Griffie.
Groet,

Markt 145 Postbus 83 
5400 AB UDEN
T 0413 -28 19 11

|@gemeentemaashorst.nl
Werkdagen: maandag tot en met vrijdagochtend
Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, 
verwijderen. Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer

Onderwerp: persvraag over commissievergadering morgen
Urgentie: Hoog

Dtv stelt onderstaande vraag ter voorbereiding van de commissievergadering morgen. Kun jij me helpen bij de 
beantwoording? (conform laatste versie RIB)
Vraag Dtv: kunnen jullie mij, ter voorbereiding, uitleggen wat de commissie en uiteindelijk de raad precies te zeggen heeft over 
de komst van de opvang?
Mijn voorzet voor een reactie:

Van: <
Verzonden: woensdag 13 september 2023 13:40
Aan: < @gemeentemaashorst.nl>
CC: Rianne Donders < @gemeentemaashorst.nl>
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Mon, 18 Sep 2023 08:55:53 +0200
@gemeentemaashorst.nl>; "Rianne Donders

@gemeentemaashorst.nl>; "José van Aaken @gemeentemaashorst.nl>;
@gemeentemaashorst.nl>;

@gemeentemaashorst.nl>; @gemeentemaashorst.nl>
Subject: Briefing betrokkenen COA en gemeente + toelichting veiligheidsprotocol

Betrokkenen COA worden nog toegevoegd

From:
Sent: 
To:

Briefing betrokkenen COA en gemeente + toelichting veiligheidsprotocol en doorlopen looproutes en vluchtroutes, met 
aansluitend broodje/soepje
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Rianne Donders'
Mon, 18 Sep 2023 09:18:23 +0200

@gemeentemaashorst.nl>
Geaccepteerd: Briefing betrokkenen COA en gemeente + toelichting veiligheidsprotocol

From:
Sent: 
To:
Subject:

5.1.2.e 5.1.2.e



Tue, 19 Sep 2023 14:11:22 +0200
@gemeentemaashorst.nl>;

@gemeentemaashorst.nl>; @gemeentemaashorst.nl>
Rianne Donders" < @gemeentemaashorst.nl>

Hartelijke groet.

/

maashorst

@gemeentemaashorst.nl

@bd.nl>Van:

Hoi allemaal,

* Kunnen jullie aangeven welke taken op het bordje liggen van de gemeente als het gaat om de opvang van asielzoekers?
Onderwijs bijvoorbeeld, maar wat moet de gemeente nog meer regelen?
* Welke zorginstellingen waren betrokken bij het overleg over de opvang in Uden? Ziekenhuis, huisartsen hoorde ik. Maar wie
nog meer.

Ik hoop dat jullie mij antwoord kunnen verschaffen. Graag vanmiddag.

Met vriendelijke groeten,

From:
Sent: 
To:

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, 
verwijderen. Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer.

Collega's, zie verzoek BD/Hans vA hieronder. Willen jullie me aub helpen bij de beantwoording? Fijn als 't vanmiddag nog lukt 
(zo niet, laat ff weten).

Omdat er nog veel vragen leven over de opvang van asielzoekers in Uden, probeer ik een aantal dingen op een rij te zetten. Ik 
hoorde maandagavond bijvoorbeeld dat de opvang een eigen medische post krijgt.
Een paar vragen:

Cc:
Subject:
Importance:

FW: Vraag redactie BD: rol/taken gemeente bij opvang asielzoekers 
High

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83 
5400 AB UDEN
T0413 -g

Verzonden: dinsdag 19 september 2023 13:57
Aan: Communicatie | Gemeente Maashorst <communicatie@gemeentemaashorst.nl>;
< @gemeentemaashorst.nl>
Onderwerp: Vraag redactie BD: rol/taken gemeente bij opvang asielzoekers
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06-
@bd.nl

Onderdeel van de Persgroep Nederland

Molenstraat 51 
5341 GB Oss

Molenstraat 36, 5341 GD Oss 
0412 - 68 11 20 | www.bd.nl
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Bestuurssecretariaat | Gemeente Maashorst'
Wed, 20 Sep 2023 14:25:45 +0200

@gemeentemaashorst.nl>; @dtvnieuws.nl
@dtvnieuws.nl>; @gemeentemaashorst.nl>

TV interview (programma Focus) DTV - Patrick Huisman en Rianne Donders over de asielopvangSubject:

Gemeente Maashorst

From:
Sent: 
To:

Ingepland dd 20 9
DTVPatrick Huisman 06-

0413

Rianne Donders" <
II
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Rianne Donders'
Wed, 20 Sep 2023 15:54:04 +0200

Bestuurssecretariaat | Gemeente Maashorst" < @gemeentemaashorst.nl>
Geaccepteerd: TV interview (programma Focus) DTV - Patrick Huisman en Rianne Donders over de

From:
Sent:
To:
Subject: 
asielopvang

5.1.2.i



Wed, 20 Sep 2023 18:38:12 +0200
dienstverlening | Gemeente Maashorst' @gemeentemaashorst.nl>; "Rianne

@gemeentemaashorst.nl>; "José van Aaken @gemeentemaashorst.nl>;
@gemeentemaashorst.nl>;

@gemeentemaashorst.nl>;
@gemeentemaashorst.nl>; "Franko Van Lankvelt" <

@gemeentemaashorst.nl>;
@gemeentemaashorst.nl>;Cc:

@gemeentemaashorst.nl>; " 1 @gemeentemaashorst.nl>;
@gemeentemaashorst.nl>;

< @gemeentemaashorst.nl>
Subject: Annuleren POHO Migratievraagstukken donderdag a.s.

Geachte Burgemeester,

Vanuit communicatie zijn er nog wel een aantal agenda vraagstukken die we graag (in klein comité, en ik) met de

Voor de overige punten onderstaand een korte schriftelijke stand van zaken:

Met vriendelijke groet,

@gemeentemaashorst.nl>

@gemeentemaashorst.nl>;
@gemeentemaashorst.nl>; "

Burgemeester bespreken. Ik stel voor (een deel van) de geplande tijd hiervoor te benutten. Dit betreft onder andere datum 
omwonendenoverleg en schouw en een toelichting van het COA aan de gemeenteraad.

Aanstaande donderdag (morgen) staat weer een POHO migratievraagstukken gepland. Gezien de drukte van deze week lukt het 
ons niet om de stukken voor het POHO voldoende voor te bereiden. Daarnaast zijn zowel José alsook veiligheid en onze 
privaatrecht jurist niet aanwezig. Ik stel daarom voor het POHO van aanstaande donderdag te annuleren en de punten door te 
schuiven naar het POHO van woensdag 27 september.

Contract COA:
Concept bestuursovk en gemeentelijke uitgangspunten voor de werkafspraken vandaag doorgesproken met COA. COA maakt 
nieuwe voorstellen voor de bestuursovk en de werkafspraken. Streven is eind volgende week.

Contract Van der Valk:
Deze wordt momenteel voorbereid. Echter door afwezigheid van onze jurist kan ik de stand van zaken niet accuraat 
pinpointen.

Veiligheid:
De bevindingen van de bespreking van het concept veiligheidsplan zijn uitgezet naar het adviserend bureau. Het rapport wordt 
aangepast met een opbouw: preventie, fysieke ingrepen, repressie. Hierover heb ik ook met het COA gesproken, zij leveren 
graag hun bijdrage aan deze opbouw.

Aanvraag omgevingsvergunning en planning COA
Aanstaande dinsdag staat een overleg met de adviseur van het COA (witteveen en bos) om de stappen voor de 
vergunningaanvraag door te spreken en de eerste opzet van de planning van het COA.

From:
Sent:
To:
Donders" <

-----Oorspronkelijke afspraak-----
Van: dienstverlening | Gemeente Maashorst

@gemeentemaashorst.nl>;
@gemeentemaashorst.nl>
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v.d.

23/8 toegevoegd (optioneel)

16/8 Poho structureel verlengd naar 1,5 uur

5/7 toegevoegd
25/5 ruimte gewijzigd
25/5 toegevoegd
9/5 Franko van Lankvelt toegevoegd

13 juli van 11.00 12.00 uur (vanaf deze datum 2 wekelijks; dit tijdstip)

Tijd: donderdag 21 september 2023 15:00-16:30 (UTC+01:00) Amsterdam, Berlijn, Bern, Rome, Stockholm, Wenen.
Locatie: Ruimte C.00.16

CC:
Onderwerp: Poho Migratieopgaven - Rianne Donders, José van Aaken,

Verzonden: woensdag 5 juli 2023 11:12
Aan: dienstverlening | Gemeente Maashorst; Rianne Donders; José van Aaken; 

; Franko Van Lankvelt; ; ;
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Thu, 21 Sep 2023 08:27:28 +0200
@gemeentemaashorst.nl>; "José van Aaken

<Jose.vanAaken@gemeentemaashorst.nl>; "Rianne Donders" < @gemeentemaashorst.nl>
Subject: RE: Rondvraag Forum voor Democratie over opvang asielzoekers in de commissie REF morgenavond

Ben al aan het nadenken over een antwoord

@gemeentemaashorst.nl>Van:
Verzonden: woensdag 20 september 2023 23:08
Aan: José van Aaken @gemeentemaashorst.nl>; @gemeentemaashorst.nl>
Onderwerp: Fwd: Rondvraag Forum voor Democratie over opvang asielzoekers in de commissie REF morgenavond

Onderwerp: Rondvraag Forum voor Democratie over opvang asielzoekers in de commissie REF morgenavond

Beste Rianne,

Met het bovenstaande is voldaan aan het bepaalde in het Reglement van orde.

Met vriendelijke groet,

maashorst
Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83

From:
Sent: 
To:

Van: Griffie | Gemeente Maashorst <griffie@gemeentemaashorst.nl>
Verzonden: Wednesday, September 20, 2023 8:43:47 PM

Zijn vragen gaan over de kostenneutraliteit van de opvang van de opvang van asielzoekers. Forum voor Democratie maakt zich 
hier zorgen over. En heeft vragen over de financiële gevolgen. Daarnaast merkt Forum voor Democratie op dat de asielzoekers 
het centrum in zullen gaan en vraagt zich af wat de economische gevolgen hiervan zijn als andere bezoekers daardoor wegblijven 
uit het centrum. De definitieve vragen (volgens zijn informatie vallend binnen het taakveld van de commissie REF) volgen 
vanavond.

Zodra de definitieve vragen zijn ontvangen, voegen wij deze toe aan de voorlopige agenda van de commissie REF en sturen wij 
ze aan je door. Draag jij voor mondelinge beantwoording in de commissie morgenavond zorg.

Janco Bethlehem (Forum voor Democratie) heeft vanmiddag aangekondigd dat hij een rondvraag bij de commissie Ruimte, 
Economie en Financiën (REF) van morgenavond gaat indienen. Iets voor 19.30 uur heeft hij het onderwerp en een duiding van de 
vragen gestuurd.

5400 AB UDEN
T0413—

Aan: Rianne Donders <
CC:

| 06-
@gemeentemaashorst.nl

@gemeentemaashorst.nl>;
@gemeentemaashorst.nl>;

@gemeentemaashorst.nl>;
@gemeentemaashorst.nl>

@gemeentemaashorst.nl>
@gemeentemaashorst.nl>;
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Werkdagen:

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de 
afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, verwijderen. 
Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer.

5.1.2.e



Rianne Donders'
Thu, 21 Sep 2023 09:02:17 +0200

@gemeentemaashorst.nl>;
@gemeentemaashorst.nl>; "José van Aaken @gemeentemaashorst.nl>

Subject: Re: Rondvraag Forum voor Democratie over opvang asielzoekers in de commissie REF morgenavond

Verzonden vanuit Outlook voor iOS
@gemeentemaashorst.nl>Van:

Verzonden: Thursday, September 21, 2023 8:27:28 AM
@gemeentemaashorst.nl>;

@gemeentemaashorst.nl>Van:
Verzonden: woensdag 20 september 2023 23:08
Aan: José van Aaken @gemeentemaashorst.nl>; @gemeentemaashorst.nl>
Onderwerp: Fwd: Rondvraag Forum voor Democratie over opvang asielzoekers in de commissie REF morgenavond

maashorst
Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83

From:
Sent: 
To:

Van: Griffie | Gemeente Maashorst <griffie@gemeentemaashorst.nl>
Verzonden: Wednesday, September 20, 2023 8:43:47 PM

Onderwerp: RE: Rondvraag Forum voor Democratie over opvang asielzoekers in de commissie REF morgenavond 
Ben al aan het nadenken over een antwoord

@gemeentemaashorst.nl>; José van Aaken
@gemeentemaashorst.nl>

Onderwerp: Rondvraag Forum voor Democratie over opvang asielzoekers in de commissie REF morgenavond
Beste Rianne,
Janco Bethlehem (Forum voor Democratie) heeft vanmiddag aangekondigd dat hij een rondvraag bij de commissie Ruimte, 
Economie en Financiën (REF) van morgenavond gaat indienen. Iets voor 19.30 uur heeft hij het onderwerp en een duiding van de 
vragen gestuurd.
Zijn vragen gaan over de kostenneutraliteit van de opvang van de opvang van asielzoekers. Forum voor Democratie maakt zich 
hier zorgen over. En heeft vragen over de financiële gevolgen. Daarnaast merkt Forum voor Democratie op dat de asielzoekers 
het centrum in zullen gaan en vraagt zich af wat de economische gevolgen hiervan zijn als andere bezoekers daardoor wegblijven 
uit het centrum. De definitieve vragen (volgens zijn informatie vallend binnen het taakveld van de commissie REF) volgen 
vanavond.
Met het bovenstaande is voldaan aan het bepaalde in het Reglement van orde.
Zodra de definitieve vragen zijn ontvangen, voegen wij deze toe aan de voorlopige agenda van de commissie REF en sturen wij 
ze aan je door. Draag jij voor mondelinge beantwoording in de commissie morgenavond zorg.
Met vriendelijke groet,

Werkdagen:
Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de 
afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, verwijderen. 
Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer .

5400 AB UDEN 
T0413 -

Aan:
Rianne Donders <

Aan: Rianne Donders <
CC:

06
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@gemeentemaashorst.nl>;
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@gemeentemaashorst.nl>;
@gemeentemaashorst.nl>

@gemeentemaashorst.nl>
@gemeentemaashorst.nl>;
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Griffie | Gemeente Maashorst'
Thu, 21 Sep 2023 11:09:22 +0200
Rianne Donders" < @gemeentemaashorst.nl>; "José van Aaken

@gemeentemaashorst.nl>
@gemeentemaashorst.nl>;Cc:

@gemeentemaashorst.nl>; @gemeentemaashorst.nl>;

Beste Rianne en José,

Met vriendelijke groet,

maashorst

Werkdagen:

Rondvraag Forum voor Democratie over opvang asielzoekers
Rondvraag Forum voor Democratie - Opvang asielzoekers.docx

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de 
afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, verwijderen. 
Ga voor onze volledige proclaimer naar gcmccntcmaashorsl.nl/proclaimcr.

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83

@gemeentemaashorst.nl>;
@gemeentemaashorst.nl>

From:
Sent: 
To:

Subject: 
Attachments:

Deze vragen zijn aan de conceptagenda van de commissie REF van vanavond toegevoegd. @Jose van Aaken ik heb jou naar 
aanleiding van je telefoontje proberen te bereiken maar dat lukte niet. Bel jij mij weer?

5400 AB UDEN
T0413 - | 06-

@gemeentemaashorst.nl
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maashorst

Rondvraag
Commissievergadering Ruimte, Economie en Financiën d.d. 21 september 2023

Vragen:
Met de kanttekening dat dit best als een technische vraag beschouwd zou kunnen worden 
heb ik hem toch maar hier mee genomen. Aangaande de financiën willen we de volgende 
vragen stellen aan de burgemeester:

Inleiding:
Dit jaar nog zal in het van der Valkhotel ruimte gecreëerd worden voor 300 asielzoekers. 
Tijdens diverse bijeenkomsten heeft de burgemeester aangegeven dat dit kostenneutraal 
zal zijn voor de gemeente Maashorst. Op zich een ridicule opmerking, suggererend dat het 
de inwoners dan geen geld kost. Echter zijn het gewoon belastinggelden die hiervoor 
misbruikt worden. De inwoners van Nederland betalen dit gewoon zelf, de staat zelf heeft 
geen geld. FVD Maashorst maakt zich wel zorgen over de volledigheid van de declaraties om 
de Maashorster inwoners niet extra te belasten en heeft daarom een aantal vragen 
aangaande dit onderwerp voor de burgemeester. Wij willen zeker weten dat er niet ook 
maar 1 euro extra rechtstreeks ten laste komt van de inwoners van de gemeente 
Maashorst.
Voor de volledigheid wil ik hier nog toevoegen dat er gesproken wordt over huisvesting voor 
300 asielzoekers. In ogenschouw nemende dat er gemiddeld binnen 6 maanden een 
vervangende woonruimte is gevonden betekend dat dat er in de periode van 3 jaar 
ongeveer 6 cycli zitten van elk 300. We praten dus over huisvesting van 300 asielzoekers, 
maar er passeren er zo'n 1800 totaal. Voor de totale beleving en kans op risico's is dit wel 
een wezenlijk verschil.
Daarnaast is er vanuit het ruimtelijk domein de vraag of met de komst van het AZC de 
burgemeester voorbij gaat aan de kaders die behoren bij dit domein in relatie tot de 
inwoners van Maashorst in het algemeen en de direct omwonenden in het bijzonder. 
Gemeenten hebben de verantwoordelijkheid voor het creëren, onderhouden en het 
beheren van een sterke fysieke leefomgeving voor de burgers en bedrijven. Wij zijn van 
mening dat de gemeente deze basis schendt door het medewerking verlenen aan de 
huisvesting van deze asielzoekers.
Ook blijkt uit hoe het bij andere AZC's er aan toe gaat dat de asielzoekers natuurlijk ook het 
centrum in gaan. Het zijn vrije mensen en mogen gaan en staan waar zij willen. Dit kan niet 
zonder gevolgen helaas, blijkens die andere AZC's. Ook op dit onderwerp, betreffende 
Economie, heeft FVD vragen.
Tot slot wil ik aangeven dat ik mijn communicatie blijf spreken van een asielzoekerscentrum. 
Wij gaan niet mee in de naamgeving met voorvoegsels als tijdelijk, noch met dat er sprake is 
van een crisis. Dit is het gevolg van een door het kabinet bewust gevoerd beleid. Als je 
beleid maakt is het gevolg er van crisis geen sprake maar is het slechts het gevolg van dat 
beleid.
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- Is de burgemeester het met FVD Maashorst eens dat zo veel mogelijk voorkomen moet 
worden dat er geen kosten hoe dan ook voor rekening van de inwoners van Maashorst 
moeten komen?
- Het bijhouden van externe declaraties door derden bij de gemeente zoals bijvoorbeeld 
beveiliging en dergelijke in relatie tot het AZC is niet zo onduidelijk. Waar de schoen wringt 
voor ons is hoe de interne kosten herleid en uitgewerkt worden. Daarmee doel ik op de tijd 
die eigen medewerkers besteden aan dit project. Kan de burgemeester aangeven of dit 
gegarandeerd wordt en hoe dit achteraf gecontroleerd kan worden?
Indien op deze vragen niet direct antwoord gegeven kan worden mag dit ook schriftelijk 
afgedaan worden.

Aangaande ruimte is de vraag eigenlijk heel eenvoudig. FVD Maashorst is van mening dat 
met de komst van deze bij benadering 1800 asielzoekers dit punt in het gedrang is. Wij 
achten op het gebied van de fysieke leefomgeving er grote risico's zitten aan de komst van 
deze asielzoekers. Deze huisvesting heeft gevolgen voor de waarden van het omliggende 
vastgoed en vestigingsbereidheid van zowel burgers als bedrijven. Bijna niemand wil in de 
directe omgeving van een AZC wonen ten slotte, zelfs werken in de directe omgeving voelt 
vaak bedreigend.
- Er is eerder gesproken over taxatie van de omliggende panden. Is dat nog steeds aan de 
orde? Wat is daar van de status?
- Vooruitlopend op de plannen van het kabinet ingaande 2026 om de niet gerealiseerde 
overwaarde te gaan belasten, regeren is tenslotte vooruitzien, heeft dat een hertaxatie tot 
gevolg op het moment dat deze wet inderdaad tot uitvoering komt?

Het economische aspect dat volgt uit de komst van die asielzoekers is een onderschat aspect 
volgens FVD Maashorst. De mensen wonende in het asielzoekerscentrum zullen ook het 
centrum van Uden en wellicht ook de andere kernen bezoeken. De ervaring uit andere met 
opvang belaste gemeenten leert ons dat dit door mensen die zich in dat centrum vaak als 
onprettig wordt ervaren. Zonder op inhoud in te gaan wil FVD Maashorst hier wel een 
statement voor maken. Als het winkelend publiek zich niet meer prettig voelt zal het 
wegblijven. Met alle gevolgen voor de winkeliers die toch al moeite hebben voldoende 
mensen in hun winkels te krijgen. Mogelijk kan dit leiden tot sluiting van winkels in het 
centrum, en leegstand.
- Ziet de burgemeester hier ook risico's ten aanzien van het geschetste?
- Is de burgemeester bereid een inventarisatie uit te zetten onder de winkeliers en de 
horeca om te polsen hoe zij hier over denken?
- Is er een mogelijkheid om bij aantoonbare inkomensderving vanaf de komst van de 
asielzoekers een beroep te doen op een overheidsbijdrage of via het COA?
- Leegstand van winkelruimten zal leiden tot daling van de huurwaarden. Hiervoor geldt 
dezelfde vraag als hiervoor: is er een mogelijkheid om bij aantoonbare inkomensderving 
vanaf de komst van de asielzoekers een beroep te doen op een overheidsbijdrage of via het 
COA?



Ondertekening:

Datum en tijdstip indiening 20-9-2023

Fractie Forum voor Democratie

Naam indiener Janco Bethlehem



Thu, 21 Sep 2023 14:07:52 +0200
Rianne Donders" < @gemeentemaashorst.nl>;

Subject:

Microsoft Teams-vergadering

Meer informatie | Opties voor vergadering

From:
Sent: 
To:

Vergadering-id: 395 287 653 96
Wachtwoordcode: FoMV3u
Teams downloaden | Deelnemen op het web

Neem deel vanaf uw computer, mobiele app of apparaat voor vergaderruimte
Klik hier om deel te nemen aan de vergadering

@gemeentemaashorst.nl>
Afstemming voortgang asielopvang (ter vervanging van poho)
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Rianne Donders'
Thu, 21 Sep 2023 14:08:28 +0200

@gemeentemaashorst.nl>
Geaccepteerd: Afstemming voortgang asielopvang (ter vervanging van poho)

From:
Sent: 
To:
Subject:
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Rianne Donders'
Thu, 21 Sep 2023 14:48:25 +0200
'José van Aaken @gemeentemaashorst.nl>; "Gijs Van Heeswijk

@gemeentemaashorst.nl>; "Franko Van Lankvelt" < @gemeentemaashorst.nl>; "Jeroen
van den Heuvel @gemeentemaashorst.nl>; "Harold van den Broek'

@gemeentemaashorst.nl>; "Ramona Sour" < @gemeentemaashorst.nl>

From:
Sent: 
To:

Geachte griffie,
Vanavond vindt de commissie REF plaats. Ik kan daar helaas zelf niet bij zijn, wegens een al lang bestaande afspraak 
die ik niet meer kan afzeggen.
Er zijn twee onderwerpen geagendeerd waar ik deels of geheel portefeuillehouder van ben. Voor agendapunt 8p, 
raadsvoorstel prioriteitennota Regio Noordoost Brabant, zal wethouder van Lankvelt mij vervangen.
Het andere onderwerp, 8 r, Raadsinformatiebrief Stand van Zaken proj eethuisvesting, zal wethouder v.d.Broek op zich 
nemen.
Dan zijn er bij de rondvraag vragen ingebracht door Forum, mbt onderwerp noodopvang asielzoekers.
Ik begrijp dat die geagendeerd worden vanwege " de actualiteit". Ik begrijp dat er veel aandacht is voor dit onderwerp, 
maar de actualiteit die agendering noodzakelijk zou maken zie ik, mede gelet op de vraagstelling niet.
Wij hebben een deel van de vragen eerder al beantwoord, hetzij schriftelijk dan wel zijn ze geheel of gedeeltelijk aan 
de orde geweest in de commissie S&B van 14 september j.1.
Het onderwerp hoort bij de commissie S&B, daarnaast ligt er een verzoek van de raad (uit diezelfde commissie) om 
een informatieavond te beleggen voor de raad. Wij zijn in gesprek met het COA hoe die avond er uit zou kunnen zien, 
we komen daar later nog op terug.
Sinds de laatste commissievergadering en vandaag, zijn er geen nieuwe stukken of inzichten. Dat geldt ook voor 
eerdere vragen over financiële consequenties voor gemeente dan wel inwoners. Zoals bekend zijn wij op dit moment 
in onderhandeling met het COA en doen daar nu dan ook geen inhoudelijke mededelingen over, eenvoudig weg omdat 
dat de onderhandelingen en het belang van de gemeente zou schaden.
Gelet op het feit dat het proces waar we mee bezig zijn uitgebreid besproken is in de commissie S&B, er geen nieuwe 
feiten zijn, begrijp ik de agendering niet.
Als er schriftelijk vragen worden gesteld zullen we die, zoals altijd, schriftelijk beantwoorden. Dat kan uiteraard altijd. 
Daarnaast moet ik erop wijzen, dat de praktijk leert dat de agendering van dit onderwerp verwachtingen oproept en dat 
de voorbereiding van dit onderwerp, ook in de rondvraag, ook vraagstukken mbt veiligheid met zich meebrengt.
Het is eenvoudig weg niet mogelijk die veiligheid van raadsleden en bezoekers, op zo'n korte termijn goed te borgen. 
Daarin was tot vandaag niet voorzien. Dat brengt mij tot de conclusie dat het agenderen van deze vragen, gelet op het 
ontbreken van een directe noodzaak en actualiteit- niet verstandig is en wat mij betreft daarmee ongewenst.
Los van de aard van het onderwerp, lijkt het mij verstandig om de definitie van " actualiteit" nader te omschrijven in 
het reglement. Een onderwerp wordt toegewezen aan een commissie, inclusief financiële consequenties. Het wordt wel 
ingewikkeld als we dan zonder dat het expliciet nodig is, het onderwerp in twee commissies agenderen.
In het kader van efficiënt vergaderen en duidelijke spelregels, is hier wellicht nog winst te boeken.
Ik wens u een goede vergadering toe.
Met vriendelijke groet,
Rianne Donders- de Leest
Verzonden vanuit Outlook voor iOS
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Rianne Donders'
Thu, 21 Sep 2023 17:53:39 +0200

@gemeentemaashorst.nl>;
@gemeentemaashorst.nl>

'José van Aaken @gemeentemaashorst.nl>; "Gijs Van HeeswijkBcc:
@gemeentemaashorst.nl>; "Franko Van Lankvelt" < @gemeentemaashorst.nl>; "Jeroen

van den Heuvel @gemeentemaashorst.nl>; "Harold van den Broek'
@gemeentemaashorst.nl>

Subject:

From:
Sent: 
To:

@gemeentemaashorst.nl>; "Ramona Sour" < 
Commissie REF

Geachte griffie,
Wilt u dit bericht doorsturen aan de commissieleden voor de commissie REF vanavond, en cc aan alle raadsleden? Dat 
mag zonder dit stukje tekst. Waarbij ik wel wil opmerken dat ik er vanuit ga dat vanmiddag telefonisch voldoende is 
gedeeld dat het feit dat dit onderwerp vanavond geagendeerd wordt in de rondvraag, mij voor dilemma's heeft gesteld 
die te vermijden waren geweest als we deze agendering hadden kunnen voorzien. En dat ik die dilemma's nu probeer 
op te lossen, zo goed en kwaad als het kan, maar dat het erg oncomfortabel voelt dat het loopt zoals het loopt. En dat 
ik hoop dat we hier betere afspraken over kunnen maken, in het belang van onze inwoners.
We spreken elkaar snel. Ik wens iedereen een goede, rustige en veilige vergadering.
Mvrgr Rianne Donders
Geachte leden van de commissie REF,
Vanavond vindt de commissie REF plaats. Ik kan daar helaas zelf niet bij zijn, wegens een al lang bestaande afspraak 
die ik niet meer kan afzeggen.
Er zijn twee onderwerpen geagendeerd waar ik deels of geheel portefeuillehouder van ben. Voor agendapunt 8p, 
raadsvoorstel prioriteitennota Regio Noordoost Brabant, zal wethouder van Lankvelt mij vervangen.
Het andere onderwerp, 8 r, Raadsinformatiebrief Stand van Zaken proj eethuisvesting, zal wethouder v.d.Broek op zich 
nemen.
Dan zijn er bij de rondvraag vragen ingebracht door Forum, mbt onderwerp noodopvang asielzoekers.
Ik moet bekennen dat ik in de veronderstelling verkeerde dat de rondvraag van een commissie bedoeld is voor vragen 
die bij de onderwerpen in de desbetreffende commissie horen. Dan zouden dit vragen hebben moeten zijn voor de 
commissie S&B.
Ik heb ondertussen begrepen dat het reglement mbt de rondvraag in een commissie geen restricties kent in die zin. Het 
lijkt mij goed daar op een later moment in het presidium over van gedachten te wisselen, omdat, in het kader van de 
efficiency in tijdsbesteding en voorbereiding, het wel voor problemen kan zorgen. Problemen die te vermijden zijn als 
de ordening in commissies wel geldt.
Dat is helaas ook nu het geval. Het is eenvoudig onmogelijk om de hoeveelheid vragen die vanavond worden 
voorgelegd, op zo'n korte termijn van een gedegen antwoord te voorzien.
Dit onderwerp ligt, zoals bekend, gevoelig en het is dan ook noodzakelijk dat we de tijd hebben ons inhoudelijk goed 
voor te bereiden. Die tijd is er nu niet. Ook is het op zo'n korte termijn niet mogelijk de vergadering voor te bereiden 
in facilitaire zin. Dit onderwerp heeft veel aandacht van onze burgers, daar bereiden we ons graag goed op voor. Ook 
dit punt zou ik graag later nader met u bespreken.
Dan de vragen zelf:
Een deel van de vragen is al aan de orde geweest, hetzij in eerder gestelde vragen dan wel in de commissie van 14 
september j.1.
Een ander deel van de vragen, vooral die betrekking hebben op financiële consequenties, zijn onderdeel van de 
onderhandelingen met het COA, waarover wij niets zeggen, tot die onderhandelingen zijn afgerond. Dat principe 
hanteren wij in alle onderhandelingen, dus ook nu.
Mijn voorstel aan u is dan ook om de vragen die resteren, schriftelijk te beantwoorden.
Ik wens u een goede vergadering toe.
Met vriendelijke groet,
Rianne Donders- de Leest
Verzonden vanuit Outlook voor iOS
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Griffie | Gemeente Maashorst'
Thu, 21 Sep 2023 18:13:13 +0200
ali.akdeniz@raad.GemeenteMaashorst.nl" <ali.akdeniz@raad.GemeenteMaashorst.nl>;

Henst@raad.gemeentemaashorst.nl" <charlotte.henst@raad.gemeentemaashorst.nl>;

<Diana.Jans@gemeentemaashorst.nl>; "ellen.troost@raad.GemeenteMaashorst.nl
<ellen.troost@raad.GemeenteMaashorst.nl>; "emiel.jozephs@raad.GemeenteMaashorst.nl
<emiel.jozephs@raad.GemeenteMaashorst.nl>; "genoveef.lukassen@raad.GemeenteMaashorst.nl
<genoveef.lukassen@raad.GemeenteMaashorst.nl>; "gerhard.benneker@raad.gemeentemaashorst.nl
<gerhard.benneker@raad.gemeentemaashorst.nl>; "gertrude.vissers@raad.gemeentemaashorst.nl
<gertrude.vissers@raad.gemeentemaashorst.nl>; "harry.vantiel@raad.GemeenteMaashorst.nl
<harry.vantiel@raad.GemeenteMaashorst.nl>; "Henske Gloudemans" <Henske.Gloudemans@gemeentemaashorst.nl>;

<Marja.Breeuwer@gemeentemaashorst.nl>; "maurits.vandenbosch@raad.GemeenteMaashorst.nl
<maurits.vandenbosch@raad.GemeenteMaashorst.nl>; "mike.deridder@raad.gemeentemaashorst.nl
<mike.deridder@raad.gemeentemaashorst.nl>; "Nathan Gradisen" <Nathan.Gradisen@gemeentemaashorst.nl>;

<Sandra.\/erhoef@gemeentemaashorst.nl>; "Teddy Thenu (raadslid)" <teddy.thenu@raad.gemeentemaashorst.nl>;

'Jeroen Janssen" <Jeroen.janssen@raad.gemeentemaashorst.nl>; "Marloes van Gils

Ron Commandeur" <ron.commandeur@raad.gemeentemaashorst.nl>; "Theo de Veer'

Griffie | Gemeente Maashorst" <griffie@gemeentemaashorst.nl>; "Rianne DondersCc:
<Rianne.Donders@gemeentemaashorst.nl>
Subject: Bericht van burgemeester Donders aan de leden van de commissie REF inzake de vergadering van de
commissie REF vanavond

HighImportance:

Geachte leden van de commissie REF,

Namens burgemeester Rianne Donders-de Leest sturen wij u onderstaand bericht.

Geachte leden van de commissie REF,

<marloes.vangils@raad.gemeentemaashorst.nl>; "Peter Lukassen" <peter.lukassen@raad.gemeentemaashorst.nl>; "Quintin 
van Zuijlen" <Quintin.vanzuijlen@raad.gemeentemaashorst.nl>; "Robert Floor" <robert.floor@raad.gemeentemaashorst.nl>;

From:
Sent: 
To:

<egbert.vanhout@raad.gemeentemaashorst.nl>; "Isabelle Röben" <lsabelle.roben@raad.gemeentemaashorst.nl>; "Jan Pingen
<jan.pingen@raad.gemeentemaashorst.nl>; "Jeremy Raaijmakers" <jeremy.raaijmakers@raad.gemeentemaashorst.nl>;

jan.poels@raad.gemeentemaashorst.nl" <jan.poels@raad.gemeentemaashorst.nl>;
janco.bethlehem@raad.GemeenteMaashorst.nl" <janco.bethlehem@raad.GemeenteMaashorst.nl>;
jens.bos@raad.GemeenteMaashorst.nl" <jens.bos@raad.GemeenteMaashorst.nl>;
jurgen.minten@raad.GemeenteMaashorst.nl" <jurgen.minten@raad.GemeenteMaashorst.nl>;
'karin.francken@raad.GemeenteMaashorst.nl" <karin.francken@raad.GemeenteMaashorst.nl>;
'maarten.prinssen@raad.GemeenteMaashorst.nl" <maarten.prinssen@raad.GemeenteMaashorst.nl>; "Marja Breeuwer'

'ton.devroomen@raad.GemeenteMaashorst.nl" <ton.devroomen@raad.GemeenteMaashorst.nl>;
'ton.segers@raad.GemeenteMaashorst.nl" <ton.segers@raad.GemeenteMaashorst.nl>;
'werner.snoeks@raad.GemeenteMaashorst.nl" <werner.snoeks@raad.GemeenteMaashorst.nl>; "Egbert van Hout'

noa.degroot@raad.GemeenteMaashorst.nl" <noa.degroot@raad.GemeenteMaashorst.nl>;
roel.wittenberg@raad.GemeenteMaashorst.nl" <roel.wittenberg@raad.GemeenteMaashorst.nl>;
ruud.geerders@raad.GemeenteMaashorst.nl" <ruud.geerders@raad.GemeenteMaashorst.nl>; "Sandra Verhoef'

<theo.deveer@raad.gemeentemaashorst.nl>; "Toni Visschers" <toni.visschers@raad.gemeentemaashorst.nl>; "Victor Smits
<victor.smits@raad.gemeentemaashorst.nl>

bas.keijzer@raad.GemeenteMaashorst.nl" <bas.keijzer@raad.GemeenteMaashorst.nl>;
ben.maathuis@raad.GemeenteMaashorst.nl" <ben.maathuis@raad.GemeenteMaashorst.nl>;
bern.derks@raad.GemeenteMaashorst.nl" <bern.derks@raad.GemeenteMaashorst.nl>;
bo.vanhal@raad.GemeenteMaashorst.nl" <bo.vanhal@raad.GemeenteMaashorst.nl>;
cees.keizer@raad.GemeenteMaashorst.nl" <cees.keizer@raad.GemeenteMaashorst.nl>; "Charlotte

cock.dejong@raad.GemeenteMaashorst.nl" <cock.dejong@raad.GemeenteMaashorst.nl>;
davy.vanderven@raad.GemeenteMaashorst.nl" <davy.vanderven@raad.GemeenteMaashorst.nl>;
dennis.vantiel@raad.GemeenteMaashorst.nl" <dennis.vantiel@raad.GemeenteMaashorst.nl>; "Diana Jans
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Dan de vragen zelf:

Mijn voorstel aan u is dan ook om de vragen die resteren, schriftelijk te beantwoorden.

Ik wens u een goede vergadering toe.

Met vriendelijke groet,

Rianne Donders- de Leest'

Met vriendelijke groet,

maashorst

Werkdagen:

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de 
afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, verwijderen. 
Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer.

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83

Een deel van de vragen is al aan de orde geweest, hetzij in eerder gestelde vragen dan wel in de commissie van 14 september j.1. 
Een ander deel van de vragen, vooral die betrekking hebben op financiële consequenties, zijn onderdeel van de onderhandelingen 
met het COA, waarover wij niets zeggen, tot die onderhandelingen zijn afgerond. Dat principe hanteren wij in alle 
onderhandelingen, dus ook nu.

Dan zijn er bij de rondvraag vragen ingebracht door Forum, mbt onderwerp noodopvang asielzoekers.
Ik moet bekennen dat ik in de veronderstelling verkeerde dat de rondvraag van een commissie bedoeld is voor vragen die bij de 
onderwerpen in de desbetreffende commissie horen. Dan zouden dit vragen hebben moeten zijn voor de commissie S&B.
Ik heb ondertussen begrepen dat het reglement mbt de rondvraag in een commissie geen restricties kent in die zin. Het lijkt mij 
goed daar op een later moment in het presidium over van gedachten te wisselen, omdat, in het kader van de efficiency in 
tijdsbesteding en voorbereiding, het wel voor problemen kan zorgen. Problemen die te vermijden zijn als de ordening in 
commissies wel geldt.
Dat is helaas ook nu het geval. Het is eenvoudig onmogelijk om de hoeveelheid vragen die vanavond worden voorgelegd, op zo'n 
korte termijn van een gedegen antwoord te voorzien.
Dit onderwerp ligt, zoals bekend, gevoelig en het is dan ook noodzakelijk dat we de tijd hebben ons inhoudelijk goed voor te 
bereiden. Die tijd is er nu niet. Ook is het op zo'n korte termijn niet mogelijk de vergadering voor te bereiden in facilitaire zin. Dit 
onderwerp heeft veel aandacht van onze burgers, daar bereiden we ons graag goed op voor. Ook dit punt zou ik graag later nader 
met u bespreken.

5400 AB UDEN 
T0413 -

Vanavond vindt de commissie REF plaats. Ik kan daar helaas zelf niet bij zijn, wegens een al lang bestaande afspraak die ik niet 
meer kan afzeggen.
Er zijn twee onderwerpen geagendeerd waar ik deels of geheel portefeuillehouder van ben. Voor agendapunt 8p, raadsvoorstel 
prioriteitennota Regio Noordoost Brabant, zal wethouder van Lankvelt mij vervangen.
Het andere onderwerp, 8 r, Raadsinformatiebrief Stand van Zaken projecthuisvesting, zal wethouder v.d.Broek op zich nemen.

| 06-
@gemeentemaashorst.nl
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NCC - NCTV" < @minjenv.nl>
Fri, 22 Sep 2023 10:04:07 +0200
Undisclosed recipients:

Geachte burgemeesters,

Een afschrift van deze brief wordt verzonden aan de commissarissen van de Koning en de Tweede Kamer.

Met vriendelijke groet,

@minjenv.nlE
T +31 (070) 751 5151 (algemeen)

(incident)

Ministerie van Justitie en Veiligheid

Ministry of Justice and Security

Nationaal Crisiscentrum (NCC)
Ministerie van Justitie en Veiligheid

Turfmarkt 147 | 2511DP | Den Haag |
Postbus 20301 | 2500 EH | Den Haag |

Brief burgemeesters oproep opvang - 22 september 2023
Brief burgemeesters oproep opvang 22sept2023.pdf

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht 
abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De 
Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's verbonden aan 
het elektronisch verzenden van berichten.

This message may contain Information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was 
sent to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The State accepts no liability 
for damage of any kind resulting firom the risks inherent in the electronic transmission of messages.

From:
Sent:
To:
Subject:
Attachments:

t  +
F +31 (070) 356 1492

Hierbij stuur ik u een brief van de Staatssecretaris van Justitie en Veiligheid met een oproep om per direct 
(nood)opvangplekken beschikbaar te stellen. U wordt gevraagd uiterlijk zaterdag 23 september 16.00 uur te reageren, via 

@coa.nl o.v.v. Noopopvang gemeente.
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Ministerie van Justitie en Veiligheid

Retouradres Postbus 20301 2500 EH Den Haag

De colleges van Burgemeester en Wethouders

Afschrift aan: Commissarissen van de Koning, Tweede Kamer

22 september 2023Datum
Onderwerp Uitvraag (nood)opvang

Geachte heer/mevrouw,

september 16.00 uur, via @coa.nl o.v.v. Noopopvang gemeente.

1 Kamerstuk 19637-3110, 24 mei 2023

Pagina 1 van 2

Ik doe een dringend beroep op u om deze opvangplekken beschikbaar te stellen. 
Daarom vraag ik u met deze brief hoe veel (nood)opvangplekken u per direct 
beschikbaar kunt stellen. Ik ontvang uw reactie graag uiterlijk zaterdag 23

Op dit moment melden zich dagelijks veel asielzoekers in Ter Apel. Ieder jaar is 
de dagelijkse instroom van asielzoekers in september het hoogst, maar dit jaar is 
het aantal personen dat zich per dag meldt in Ter Apel bovengemiddeld hoog. Op 
verschillende dagen meldden zich meer dan 250 personen per dag. Hieronder 
bevinden zich veel alleenstaande minderjarige asielzoekers (AMV's).

Met de gemeente Westerwolde en het COA heb ik afgesproken dat de maximale 
bezetting in Ter Apel van 2.000 asielzoekers niet meer wordt overschreden. In 
mijn brief aan de Tweede Kamer van 24 mei jl. deelde ik een aantal maatregelen 
als escalatieladder bij hoge druk in Ter Apel.1 In het uiterste geval zullen 
asielzoekers - desnoods ongevraagd - worden ondergebracht op opvanglocaties 
die doelgroeprestricties hanteren of in hotels.

Directoraat-Generaal 
Migratie

Turfmarkt 147
2511 DP Den Haag 
Postbus 20301
2500 EH Den Haag 
www. rij ksoverheid.nl/jenv

Ons kenmerk
4925733

Bij beantwoording de datum 
en ons kenmerk vermelden. 
Wilt u slechts één zaak iun uw 
brief behandelen.

Om dit te voorkomen en om spoedig tot normalisering van de bezetting in Ter 
Apel te komen, zijn acuut opvangplekken nodig. In het bijzonder 
voorportaalplekken voor ongeregistreerde asielzoekers en opvangplekken voor 
AMV's. Het gaat om:

- 450 plekken, waarvan 250 voor AMV's, vanaf zaterdag 23 september; en 
aanvullend

- 750 plekken, waarvan 300 voor AMV's, vanaf maandag 25 september.

5.1.2.i



De Staatssecretaris van Justitie en Veiligheid,

E. van der Burg

Pagina 2 van 2

Ook na volgende week blijft de nood hoog. Ik informeer u zo spoedig mogelijk 
over de ingezette maatregelen en benodigde vervolgstappen.

Directoraat-Generaal 
Migratie

Datum
22 september 2023

Ons kenmerk
4925733



Fri, 22 Sep 2023 11:45:05 +0200
@gemeentemaashorst.nl>;

@gemeentemaashorst.nl>; @gemeentemaashorst.nl>; "Rianne Donders

Subject:

Goedemorgen,

Bij binnenkomst heeft onze ze persoonlijk toegesproken en uit de anonimiteit gehaald. De avond is ordelijk en
ongestoord verlopen. Punt van aandacht is het ontbrekende cameratoezicht, gericht op de publieke tribune.

Prettig weekend!

Met vriendelijke groet,

maashorsT

From:
Sent: 
To:

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, 
verwijderen. Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer

Op enige moment lieten diverse bekende subjecten zich zien vanuit de bekende ‘kern’ asieldemonstranten. Een tiental personen 
was aanwezig in het pand bij de commissievergadering en hield zich voor- en na de vergadering op rond het gemeentehuis. Het 
signaal dat zij mogelijk zouden kunnen komen was dus zeker gefundeerd.

Via deze weg even een korte terugkoppeling. Gisteravond voor de commissievergadering van 22 september 2023 rond 17.00 uur 
kwam onverwacht het bericht dat er toch gesproken zou worden over het asielthema door FvD. Hierdoor hebben we opgeschaald 
in beveiliging, boa toezicht en ondersteuning van de politie gevraagd. Voorafgaand aan de inzet heb ik de dienstdoende collega's 
gebriefd.

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83 
5400 AB UDEN
T0413 -g

@gemeentemaashorst.nl>
Terugkoppeling commissievergadering 21-09-2023

@gemeentemaashorst.nl
Werkdagen:
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gemeente Meierijstad" < @meierijstad.nl>
Sat, 23 Sep 2023 11:50:42 +0200

| gemeente Meierijstad" < @meierijstad.nl>;
@sint-michielsgestel.nl>; "Wobine Buijs - Glaudemans Burgemeester Oss (

@s-hertogenbosch.nl)" < @s-hertogenbosch.nl>; "Burgemeester Ronald van
@boxtel.nl>; "Burgemeester Caroline van den Eisen @boekel.nl>;

@vught.nl)" < @vught.nl>; "burgemeester Willemijn van Hees - gemeente Heusden
@vrbn.nl>;

@gemeentemaashorst.nl>; "
@landvancuijk.nl>

Subject:

Bedankt voor de update.

Met vriendelijke groet,

Email: @ me ie rijstad.nl - Tel: +31 (0) 6m
| gemeente Meierijstad < @meierijstad.nl>Van:

Verzonden: zaterdag 23 september 2023 10:52
Aan:' @sint-michielsgestel.nl' <

@oss.nl) < @oss.nl>;

@vught.nl) <@boekel.nl>; @vught.nl>; burgemeester Willemijn
van Hees - gemeente Heusden ( @heusden.nl) < @heusden.nl>;

< @vrbn.nl>; Burgemeester Rianne Donders
@bernheze.org>; Burgemeester

@landvancuijk.nl>; Lisette van derSwaluw | gemeente Meierijstad

Onderwerp: Fwd: noodopvang gemeente

is deze gezamenlijke reactie naar de staatssecretaris gestuurd. Ter

Groet,

Verzonden vanuit Outlook voor iOS

< @brabant.nl>Van:
Verzonden: Saturday, September 23, 2023 9:58:27 AM

@tilburg.nl>; ' @oosterhout.nl' < @oosterhout.nl>;Aan:
| gemeente Meierijstad < @meierijstad.nl>;

Naast een rechtstreekse reactie vanuit 
informatie.

@vrbn.nl>;
@gemeentemaashorst.nl>;

@bernheze.org>; "Burgemeester Marieke Moorman" < 
RE: noodopvang gemeente

From:
Sent:
To:
michielsgestel.nl'" <
< @oss.nl>; " 
Meygaarden" <

@heusden.nl)" < @heusden.nl>;
< @vrbn.nl>; "Rianne Donders" <

Marieke Moorman <
< @meierijstad.nl>

TEIERIJSTAD
Stadhuisplein 1 - 5461KN Veghel - www.meierijstad.nl - info@meierijstad.nl - tel 14 0413

@sint-
@oss.nl)

@sint-michielsgestel.nl>; Wobine Buijs - Glaudemans Burgemeester Oss 
@s-hertogenbosch.nl) < @s-hertogenbosch.nl>;

@boxtel.nl>; Burgemeester Caroline van den Eisen

@tilburg.nl'
@eersel.nl' < @eersel.nl>;
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LS

Ter info het bericht zoals dat zojuist is verzonden naar het coa.

Met vriendelijke groet,

I I
Kabinet commissaris van de Koning | secretariaat 073 681 2193 | I @brabant.nl

< @brabant.nl>;

LS

De volgende zaken zijn aan de orde gekomen:

Met vriendelijke groet, namens de PRT van de provincie Noord-Brabant,

I I

Aan:
CC:

Los van genoemde opties en locaties werd een breed gevoelde frustratie gedeeld dat de afgelopen driekwart jaar door heel 
Brabant locaties zijn aangeboden, en dat hier gesprekken over lopen. Er wordt echter vertraging opgelopen door niet-snel 
reageren van de zijde van het COA. Hierop komen wij later meer in detail terug. De nood die nu wordt gevoeld, en de urgentie 
waarmee de vraag gisteren werd gesteld, had voorkomen kunnen worden.

Gisterenavond is in Noord-Brabant in een vorm van PRT-setting gesproken over het verzoek van de staatssecretaris, verwoord 
in zijn brief van 22 september 2023.

Van:
Verzonden: zaterdag 23 september 2023 09:52

Wij hopen met bovenstaande aanbiedingen een bijdrage te leveren aan het gebrek aan opvang en wensen u sterkte en succes 
bij het vele werk.

@coa.nl' < @coa.nl>
< @brabant.nl>;

Commissaris van de Koning | Provincie Noord-Brabant < @brabant.nl>
Onderwerp: noodopvang gemeente

1. De gemeente Roosendaal kan op zeer korte termijn 50 AMV-ers opvangen. De burgemeester van Roosendaal heeft hier 
zelf reeds contact over opgenomen met de staatssecretaris.

2. Meierijstad kan 15 AMV-ers opvangen
3. Tilburg heeft plek voor 19 AMV-ers

Verder passeerde het volgende:
1. Breda is doende met het beschikbaarstellen van 150 plekken. Dit zou 28/9 gerealiseerd kunnen zijn.
2. Oosterhout is een locatie aan het inrichten. Deze locatie, gelegen aan Elschot, is bijna klaar. Als de nood hoog is kunnen 

hier nu/direct al 75 personen in.
3. Sint-Michielsgestel onderzoekt mogelijkheden voor het plaatsen van een tent.

' @bergenopzoom.nl' < @bergenopzoom.nl>
Onderwerp: FW: noodopvang gemeente
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Kabinet commissaris van de Koning | secretariaat 073 681 2193 | 06 I @brabant.nl

Provincie Noord-Brabant

Meer weten over de provincie Noord-Brabant?
Volg op In sta gram: www.instaqram.com/provincienoordbrabant

Brabantlaan 1 | Postbus 90151 | 5200 MC ‘s-Hertogenbosch | Telefoon 073 6812812 | Fax 073 6807680 | contact | Twitter: 
@brabant | www.brabant.nl
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@gmail.com>
Sun, 24 Sep 2023 23:44:47 +0200
'Area - Info" <info@areawonen.nl>;

Gemeente Maashorst" <griffie@gemeentemaashorst.nl>; "
| Gemeente Maashorst'Rianne Donders" < @gemeentemaashorst.nl>;

Subject: Onrecht mede mogelijk gemaakt door gemeente Maashorst

Dus jullie in gemeente maashorst zijn nog erger dan Hitler, zeker de “waarnemende'3)

From:
Sent: 
To:

Beste Gemeente Maashorst,
Beste “waarnemende” burgermeester en complete gemeenteraad,
Mede door jullie lief ik al ruim 1.5 jaar in me auto!
En krijg dan te horen door jullie wasje maar een vluchteling dan mochten we meer voor je betekenen! 
Dus als binnenkort ik ook zo in de krant sta, besef dan heel goed dat jullie hier medeplichtig aan zijn! 
Jullie vinden het dood normaal je Nederlandse eigen burgers, te laten stikken en te laten vallen!

Burgermeester “Rianne Donders uit Eindhoven” die het en ons complete gemeente Maashorst, maar vooral Uden na 
de tering helpt! En van jullie al mede plichtige aan massa moorden maakt!
Hieronder is het werkelijke bedrijf, en dat in Brabant deze mensen die al in auto’s en tenten leven mede door jullie!
Zijn al ver boven de 10.000!
En dat niet omdat ze schulden hebben, of verslaafd zijn! Want zo werd je vroeger dakloos!
Tegenwoordig word je dakloos na een scheiding,
Of na valse beschuldigingen bij een VT instantie,
Waar jullie ook voor tekenen! Maar wat triest en ernstig is dat VT dan zowel de Politie een “melding” niet hoeven te 
controleren op waarheidsbevindingen! Maar ze moeten er wel verder op handelen! Hoe dan als je niet weet of de 
melding wel de werkelijkheid is! Besef dat dit jullie ook kan overkomen! Als iemand je kapot wil maken
Maar dakloos word je dus niet meer met schulden en of door verslavingen, tegenwoordig word je van jong tot oud, van 
laag tot zeer hoog in de middenklasse inkomens dakloos!
En dan ook nog worden wij Nederlanders uit woningen gegooid door die nep vluchtelingen die dadelijk dankzij jullie 
in het AZC vande Valk komen te liggen, die daarna ook nog is voorrang krijgen op een socialewoning! En ja als die er 
dan niet leeg zijn, dan worden wij ook nog als burger op straat gezet!
En ik ben levend bewijs dat dit gebeurd, want heb al genoeg gezinnen laatste jaar helaas bij mij op parkeerplaatsen 
gehad! En dat betroffen zelfs gezinnen met kinderen van 3 maanden
Zo gestoord zijn jullie!!!
Moordenaars van regelrechts je eigen Nederlandse burgers!
Mvg

@gemeentemaashorst.nl>; "Griffie |
@gemeentemaashorst.nl>;

< @gemeentemaashorst.nl>; "info@mooiland.nl" <info@mooiland.nl>; "Info | Gemeente Maashorst'
<info@gemeentemaashorst.nl>
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▲ De parkeerplaats van abdijcomplex Achelse Kluis, waar
dakloze afgelopen vrijdag bij zijn auto overleed. Die
auto is donderdag weggesleept. © DCI media

sterft eenzameDakloze

Maandenlang woont de dakloze (65)

San van Suchtelen 22-09-23, 13:12

Laatste update: 22-09-23, 13:44

in zijn auto, op een parkeerplaats bij de 
Achelse Kluis-abdij op de Nederlands- 
Belgische grens. Tot hij er afgelopen 
weekend dood wordt aangetroffen. Hoe 
kon het zo ver komen?

dood bij zijn auto, na vele 
vergeefse hulpverzoeken: ‘Dit 
had nooit mogen gebeuren’
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Triest bericht. De 64-jarige man uit Valkenswaard was 
sinds april dakloos en woonde in zijn auto. Hij belde 
de hulpdiensten vanwege pijn aan zijn borst, maar de 
medische hulp mocht niet meer baten.

omroepbrabant.nl
Man overleden die in zijn auto op een parkeerplaats 
woonde
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Rianne Donders'
Mon, 25 Sep 2023 13:58:25 +0200

@gemeentemaashorst.nl>
Fwd: Onrecht mede mogelijk gemaakt door gemeente Maashorst

@gemeentemaashorst.nl>; briefadres | Gemeente Maashorst < @gemeentemaashorst.nl>;

Dus jullie in gemeente maashorst zijn nog erger dan Hitler, zeker de “waarnemende'3)

@gemeentemaashorst.nl>; Griffie | Gemeente Maashorst
@gemeentemaashorst.nl>; Rianne Donders

From:
Sent: 
To: 
Subject:

info@mooiland.nl <info@mooiland.nl>; Info | Gemeente Maashorst <info@gemeentemaashorst.nl> 
Onderwerp: Onrecht mede mogelijk gemaakt door gemeente Maashorst
Beste Gemeente Maashorst,
Beste “waarnemende” burgermeester en complete gemeenteraad,
Mede door jullie lief ik al ruim 1.5 jaar in me auto!
En krijg dan te horen door jullie wasje maar een vluchteling dan mochten we meer voor je betekenen! 
Dus als binnenkort ik ook zo in de krant sta, besef dan heel goed dat jullie hier medeplichtig aan zijn! 
Jullie vinden het dood normaal je Nederlandse eigen burgers, te laten stikken en te laten vallen!

Burgermeester “Rianne Donders uit Eindhoven” die het en ons complete gemeente Maashorst, maar vooral Uden na 
de tering helpt! En van jullie al mede plichtige aan massa moorden maakt!
Hieronder is het werkelijke bedrijf, en dat in Brabant deze mensen die al in auto’s en tenten leven mede door jullie!
Zijn al ver boven de 10.000!
En dat niet omdat ze schulden hebben, of verslaafd zijn! Want zo werd je vroeger dakloos!
Tegenwoordig word je dakloos na een scheiding,
Of na valse beschuldigingen bij een VT instantie,
Waar jullie ook voor tekenen! Maar wat triest en ernstig is dat VT dan zowel de Politie een “melding” niet hoeven te 
controleren op waarheidsbevindingen! Maar ze moeten er wel verder op handelen! Hoe dan als je niet weet of de 
melding wel de werkelijkheid is! Besef dat dit jullie ook kan overkomen! Als iemand je kapot wil maken
Maar dakloos word je dus niet meer met schulden en of door verslavingen, tegenwoordig word je van jong tot oud, van 
laag tot zeer hoog in de middenklasse inkomens dakloos!
En dan ook nog worden wij Nederlanders uit woningen gegooid door die nep vluchtelingen die dadelijk dankzij jullie 
in het AZC vande Valk komen te liggen, die daarna ook nog is voorrang krijgen op een socialewoning! En ja als die er 
dan niet leeg zijn, dan worden wij ook nog als burger op straat gezet!
En ik ben levend bewijs dat dit gebeurd, want heb al genoeg gezinnen laatste jaar helaas bij mij op parkeerplaatsen 
gehad! En dat betroffen zelfs gezinnen met kinderen van 3 maanden
Zo gestoord zijn jullie!!!
Moordenaars van regelrechts je eigen Nederlandse burgers!
Mvg

Dag
Ter info.
Mvrgr Rianne
Verzonden vanuit Outlook voor iOS
Van: < @gmail.com>
Verzonden: Sunday, September 24, 2023 11:44:47 PM
Aan: Area - Info <info@areawonen.nl>;
<griffie@gemeentemaashorst.nl>;
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▲ De parkeerplaats van abdijcomplex Achelse Kluis, waar
dakloze afgelopen vrijdag bij zijn auto overleed. Die
auto is donderdag weggesleept. © DCI media

sterft eenzameDakloze

Maandenlang woont de dakloze (65)

San van Suchtelen 22-09-23, 13:12

Laatste update: 22-09-23, 13:44

in zijn auto, op een parkeerplaats bij de 
Achelse Kluis-abdij op de Nederlands- 
Belgische grens. Tot hij er afgelopen 
weekend dood wordt aangetroffen. Hoe 
kon het zo ver komen?

dood bij zijn auto, na vele 
vergeefse hulpverzoeken: ‘Dit 
had nooit mogen gebeuren’
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Triest bericht. De 64-jarige man uit Valkenswaard was 
sinds april dakloos en woonde in zijn auto. Hij belde 
de hulpdiensten vanwege pijn aan zijn borst, maar de 
medische hulp mocht niet meer baten.

omroepbrabant.nl
Man overleden die in zijn auto op een parkeerplaats 
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Griffie | Gemeente Maashorst'
Tue, 26 Sep 2023 09:20:08 +0200

Beste allen,

Met vriendelijke groet,

/

maashorst

Hierbij stuur ik je de motie Betrekken raad bij opvang asielzoekers in Van der Valk-hotel, toegevoegd aan de agenda van de 
raadsvergadering op 28 september a.s., agendapunt 9.

From:
Sent: 
To:
Cc:

Subject: 
Attachments:

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83 
5400 AB UDEN
Tel. 0413- m

@gemeentemaashorst.nl>
Motie betrekken raad bij opvang asielzoekers in Van de Valk-hotel
Motie Betrekken raad bij opvang asielzoekers in Van der Valk-hotel.docx

@gemeentemaashorst.nl>
@gemeentemaashorst.nl>;
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maashorst
MOTIE

Artikel 51 Reglement van orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de raad

Agendapunt: 9. Motie vreemd aan de orde van de dag

Onderwerp: Betrekken raad bij opvang asielzoekers in Van der Valk-hotel Uden-Veghel

De raad van de gemeente Maashorst in vergadering bijeen op 28 september 2023,

en gaat over tot de orde van de dag.

Ondertekening:

Deze motie is aangenomen/verworpen in de raadsvergadering van 28 september 2023

Indiener:
Indiener:

fractie: 
fractie:

Cees Keizer
Gertrude Vissers

UdenPlusLanderd
SP

overwegende dat:
het college op 4 juli 2023 heeft uitgesproken te willen meewerken aan het verzoek van het 
COA met betrekking tot de realisatie van een tijdelijke opvanglocatie van het COA in het Van 
der Valk-hotel Uden-Veghel voor maximaal 300 asielzoekers;
de gemeenteraad volgens de Grondwet aan het hoofd van gemeente staat;
de gemeenteraad tot nu toe niet in de gelegenheid is gesteld om zich in een openbare 
raadsvergadering uit te spreken over de realisatie van de tijdelijke opvanglocatie en de 
voorwaarden die de gemeenteraad hieraan wil verbinden;
om de tijdelijke opvanglocatie te realiseren een wijziging van de erfpachtovereenkomst tussen 
de gemeente en Van der Valk van 6 september 2011 nodig is;
als het wijzigen van een overeenkomst ingrijpende gevolgen kan hebben voor de gemeente, 
het college hierover pas een besluit mag nemen als de gemeenteraad in de gelegenheid is 
gesteld zijn wensen en bedenkingen aan het college te geven;
het wijzigen van de erfpachtovereenkomst dus een aanleiding is voor de raad om zich in een 
openbare raadsvergadering uitte spreken over de realisatie van de tijdelijke opvanglocatie;
de gemeenteraad zo in een positie wordt gebracht waarin de gemeenteraad als hoogste 
orgaan van de gemeente en als volksvertegenwoordiging hoort te staan;

draagt het college van burgemeester en wethouders op om:
zo snel mogelijk het voornemen in te nemen om de erfpachtovereenkomst tussen de 
gemeente en Van der Valk van 6 september 2011 te wijzigen;
de gemeenteraad middels een raadsvoorstel in de gelegenheid te stellen om op dit 
voornemen wensen en bedenkingen ter kennis van het college te brengen;
pas over te gaan tot het al dan niet laten opvangen van asielzoekers in het Van der Valk-hotel 
Uden-Veghel nadat de gemeenteraad zijn wensen en bedenkingen ter kennis van het college 
heeft gebracht;



maashorst
MOTIE

Artikel 51 Reglement van orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de raad
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Rianne Donders'
Tue, 26 Sep 2023 17:40:51 +0200

@gemeentemaashorst.nl>
Re: Interview Dtv

@gemeentemaashorst.nl>

@gemeentemaashorst.nl>

2.

5.

d.
6.

maashorst

Aan: Rianne Donders <
Onderwerp: Interview Dtv

3.
4.

b.
c.

Ten slotte: rol gemeenteraad/politieke partijen. Juridisch verschil van inzicht over betrokkenheid/bevoegdheid raad? Had 
u achteraf gezien toch niet eerder de raad moeten betrekken?

Ik rijd zelf morgenochtend wel naar Oss. Komt beter uit. Zie je om 10.00 uur op de 
Hartelijke groet.

From:
Sent: 
To: 
Subject:

Hoe lang? Max. 3 jaar (tot 1/10/26)
Wie komen er? Het COA bepaalt wie er straks precies in het hotel komen wonen. Dat is nu nog niet bekend. Dit 
is afhankelijk van de instroom van asielzoekers in Ter Apel en de bezetting van locaties die worden gesloten. Het 
COA streeft naar een uitgebalanceerde mix van alleenreizenden en gezinnen, maar cijfers laten zien dat het 
percentage alleenreizende mannen aanzienlijk groter is dan dat van gezinnen.
Wat gebeurt er met het hotel na 3 jaar? Dan wordt de hotelfunctie hersteld.

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83 
5400 AB UDEN
T0413 -m

@gemeentemaashorst.nl
Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, 
verwijderen. Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer.

Rianne, 
1.

Prima zie ik je daar!
Verzonden vanuit Outlook voor iOS
Van: <
Verzonden: Tuesday, September 26, 2023 4:47:11 PM

wil je graag onderstaande vragen voorleggen.
Heb je Nieuwsuur toevallig gezien met Halsema en bm Heerlen gisteravond? (die zich beklaagden over onvoldoende 
politiecapaciteit in verhouding tot toename asielnoodopvang)? Zo ja, dan wil hij daar graag mee beginnen (herken je dat? 
E.d.)
U werd half december benoemd, kunt u schetsen (vanaf sonderend verzoek) hoe het proces rond het voornemen tot 
asielopvang sindsdien is verlopen? (chronologische schets)
Een flinke groep inwoners is boos. Begrijpt u dat?
Maar ook: er wordt alleen bericht over incidenten en er zijn door de bank genomen maar weinig opvanglocaties waar ’t 
mis gaat. Waarom ben je niet strenger naar de verontruste omwonenden, waarom zeg je niet: "U maakt zich druk om 
niks. Laatje niet ophitsen door stemmingmakerij/hype-gedrag, zeker in deze tijden van verkiezingspropaganda en 
polarisering. Wij hebben als college van B en W het beste met jullie voor, Wij zouden hier toch niet aan meewerken als 
we niet het vertrouwen hadden dat het niet goed zal gaan;’ 
Een paar praktische vragen:

a. Hoeveel asielzoekers komen er? Max. 300
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Griffie | Gemeente Maashorst'
Tue, 26 Sep 2023 20:46:36 +0200
Griffie | Gemeente Maashorst" <griffie@gemeentemaashorst.nl>

Beste raads- en burgerleden,

Hierbij het griffiebericht van 26 september 2023.

Uitnodigingen

Een fijne avond gewenst!

Met vriendelijke groet,

maashorst

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de 
afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, verwijderen. 
Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer.

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83

Griffiebericht 26 september over o.a. raadsvergadering van 28 september 2023 
2023-09-26 Collegevergadering Maashorst - Openbare Besluitenlijst (voorlopig).pdf

Uitnodiging inloopbijeenkomst voor omwonenden Akkerwinde III 4 oktober
In iBabs bij ‘Uitnodigingen voor de raad' is een inloopbijeenkomst woningbouwontwikkeling Akkerwinde III in Schaijk voor 
omwonenden op 4 oktober 2023 toegevoegd. Ook raads- en burgerleden kunnen bij deze bijeenkomst aansluiten. Meer informatie 
vindt u in de bijlage bij de uitnodiging.

Conceptbesluitenlijst collegevergadering 26 september
Bijgaand treft u de conceptbesluitenlijst van de collegevergadering van 26 september 2023 aan.

Kenniscafé Omgevingswet
Op 5 oktober a.s. vindt in het Werkcafé het Kenniscafé Omgevingswet plaats. U bent van harte welkom.

5400 AB UDEN
T0413 -

From:
Sent:
To:
Subject:
Attachments:

Raadsvergadering 28 september
• Aan agendapunt 8f Raadsvoorstel Woonwagenbeleid gemeente Maashorst 2023 van de raadsvergadering van aanstaande 

donderdag is een amendement van de SP toegevoegd.
• De heer De Vroomen (VVD) heeft een motie vreemd aan de orde van de dag ingediend over het informeren van de raad 

over noodopvang asielzoekers in Van der Valk-hotel. Deze motie is onder agendapunt 9 aan de agenda van de 
raadsvergadering van aanstaande donderdag toegevoegd.

06- 
@gemeentemaasho rst.nl
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Rianne Donders'
Tue, 26 Sep 2023 22:31:46 +0200

@gemeentemaashorst.nl>

maashorsT

Fwd: Griffiebericht 26 september over o.a. raadsvergadering van 28 september 2023 
2023-09-26 Collegevergadering Maashorst - Openbare Besluitenlijst (voorlopig).pdf

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de 
afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, verwijderen. 
Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer.

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83

From:
Sent:
To:
Subject:
Attachments:

5400 AB UDEN
T0413 -

Conceptbesluitenlijst collegevergadering 26 september
Bijgaand treft u de conceptbesluitenlijst van de collegevergadering van 26 september 2023 aan.
Uitnodigingen
Uitnodiging inloopbijeenkomst voor omwonenden Akkerwinde III 4 oktober
In iBabs bij ‘Uitnodigingen voor de raad' is een inloopbijeenkomst woningbouwontwikkeling Akkerwinde III in Schaijk voor 
omwonenden op 4 oktober 2023 toegevoegd. Ook raads- en burgerleden kunnen bij deze bijeenkomst aansluiten. Meer informatie 
vindt u in de bijlage bij de uitnodiging.
Kenniscafé Omgevingswet
Op 5 oktober a.s. vindt in het Werkcafé het Kenniscafé Omgevingswet plaats. U bent van harte welkom.
Een fijne avond gewenst!
Met vriendelijke groet,

| 06 -
@gemeentemaashorst.nl

Zie de motie van de VVD e.v.
Verzonden vanuit Outlook voor iOS
Van: Griffie | Gemeente Maashorst <griffie@gemeentemaashorst.nl>
Verzonden: dinsdag, september 26, 2023 8:46 PM
Aan: Griffie | Gemeente Maashorst <griffie@gemeentemaashorst.nl>
Onderwerp: Griffiebericht 26 september over o.a. raadsvergadering van 28 september 2023
Beste raads- en burgerleden,
Hierbij het griffiebericht van 26 september 2023.
Raadsvergadering 28 september

• Aan agendapunt 8f Raadsvoorstel Woonwagenbeleid gemeente Maashorst 2023 van de raadsvergadering van aanstaande 
donderdag is een amendement van de SP toegevoegd.

• De heer De Vroomen (VVD) heeft een motie vreemd aan de orde van de dag ingediend over het informeren van de raad 
over noodopvang asielzoekers in Van der Valk-hotel. Deze motie is onder agendapunt 9 aan de agenda van de 
raadsvergadering van aanstaande donderdag toegevoegd.
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maashorst
MOTIE

Artikel 51 Reglement van orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de raad

Agendapunt: 10. Motie vreemd aan de orde van de dag

Onderwerp: Informeren van de raad over noodopvang asielzoekers in Van der Valk-hotel

De raad van de gemeente Maashorst in vergadering bijeen op 28 september 2023,

en gaat over tot de orde van de dag.

Ondertekening:

Indiener fractie VVDTon de Vroomen

roept het college van burgemeester en wethouders op om de raad uiterlijk vrijdag 29 
september 2023 te informeren:

wat de voorwaarden zijn om de noodopvang wel of niet te laten plaatsvinden;
wat de inhoud is van het veiligheidsplan dat gemaakt wordt voor de opvang;
of er in het veiligheidsplan is opgenomen of er ook 24/7 bewaking aanwezig zal zijn 
bij de tunnel die Uden-Noord met het centrum verbindt;
of patiënten, personeel en bezoekers van ziekenhuis Bernhoven totaal geen hinder 
ondervinden van de asielzoekers in het Van der Valk-hotel, zowel qua veiligheid als 
qua gezondheid; en
of de vragen die door omwonenden zijn gesteld ook uiterlijk vrijdag worden 
beantwoord;

overwegende dat:
de raad op 6 juli 2023 is geïnformeerd en omwonenden op 7 juli 2023 zijn 
geïnformeerd dat er per 1 oktober 2023 een noodopvang voor asielzoekers komt in het 
Van der Valk-hotel Uden-Veghel;
er op dit moment, 12 weken verder, veel vragen van de raad en de omwonenden zijn, 
maar nog totaal geen antwoorden;
er slechts op twee punten duidelijkheid is gegeven;
dit betreft als eerste dat een noodopvang in het Van der Valk-hotel eindigt op 30 
september 2026 en dat dan de hotelfunctie weer wordt hersteld;
dit betreft als tweede dat het besluit om mee te werken aan de komst van de 
noodopvang onomkeerbaar is als aan de voorwaarden van het college voldaan wordt; 
het college nog 3 dagen heeft om het sluiten van een bestuursovereenkomst met het 
Centraal Orgaan opvang Asielzoekers uit- of af te stellen;
de raad in dit gehele traject gepasseerd is, omdat de mededeling van het college als 
fait accompli gepresenteerd werd;
omwonenden nu al 12 weken aan het lijntje gehouden worden doordat zij geen 
antwoord krijgen op hun vragen;



maashorst
MOTIE

Artikel 51 Reglement van orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de raad

Mede-indiener fractieRuud Geerders Gewoon Uden

Mede-indiener fractieTon Segers SP

Mede-indiener Cees Keizer fractie UdenPlusLanderd

Mede-indiener fractieJanco Bethlehem FVD Maashorst

Deze motie is aangenomen/verworpen in de raadsvergadering van 28 september 2023

de griffier,

5.1.2.e



Wed, 27 Sep 2023 11:49:12 +0200
Rianne Donders" < @gemeentemaashorst.nl>; "José van Aaken

@gemeentemaashorst.nl>; @gemeentemaashorst.nl>
Subject: Zienswijze opvang asielzoekers in het hotel van Van der Valk

Beste Rianne, José en

Cees Keizer heeft namens UdenPlusLanderd op 21 september 2023 de volgende zienswijze ingediend:

Dennis van Tiel heeft namens Jong Maashorst op 26 september de volgende zienswijze ingediend:

Met vriendelijke groet,

maashorst

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83

From:
Sent: 
To:

Als laatste zien we dat bij de omwonende nog veel onzekerheid leeft over de veiligheid. Hoe gaat het veiligheidsplan 
eruit en wat gaat er ingezet worden om de fysieke veiligheid en het veiligheidsgevoel te borgen."

"Er ontbreekt op dit moment voldoende informatie om een individuele zienswijze in te dienen. Onze (technische) vragen 
zijn niet en - voor zowel dat wel het geval is - matig tot slecht en te laat beantwoord. Los daarvan is nut en noodzaak 
twijfelachtig, omdat niet duidelijk is wat er met de ontvangen zienswijzen wordt gedaan en een individuele aanpak een 
open en transparant overleg met de gemeenteraad in de weg staan. Liever hadden wij vernomen wanneer de wijziging 
van de erfpachtovereenkomst in de raad ter besluitvorming wordt aangeboden."

We begrijpen dat nog niet op alle vragen antwoord kan worden gegeven. Daarnaast zien we wel graag dat de vragen 
waar al antwoord op gegeven kan worden dit ook zo snel mogelijk gebeurd en daarmee niet gewacht wordt tot dat alle 
vragen tegelijkertijd beantwoord kunnen worden. Zorgvuldige en goede communicatie is ontzettend belangrijk om het 
draagvlak bij de omwonende te vergroten.

In de raadsinformatiebrief van 12 september 2023 staat dat raadsleden voor 26 september 2023 zienswijzen konden indienen 
op de opvang van asielzoekers in het hotel van Van der Valk. Reacties konden naar de griffie worden gestuurd. Wij hebben 
twee zienswijzen ontvangen.

"Wij als Jong Maashorst vinden het goed dat wij als gemeente onze verantwoordelijkheid pakken en deze kans 
aangrijpen om op een humane manier noodopvang te verzorgen.

We zijn daarentegen wel van mening dat het noodopvang moet zijn en dus de hotelfunctie over 3 jaar weer moet 
worden hersteld.
Graag zien wij dat zoveel mogelijk erkende statushouders en gezinnen in de opvang verblijven.

5400 AB UDEN
T0413 - | 06 -

@gemeentemaasho rst.nl

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

BR

BR

5.1.2.e 5.1.2.e



afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, verwijderen. 
Ga voor onze volledige proclaimer naar gcmccntcmaashorsl.nl/proclaimcr.

gcmccntcmaashorsl.nl/proclaimcr


Wed, 27 Sep 2023 17:01:06 +0200
Rianne Donders" < @gemeentemaashorst.nl>;

@gemeentemaashorst.nl>
'José van Aaken @gemeentemaashorst.nl>; "Cc:

Rianne, bijgesloten het overzichtsdocument met vragen/opmerkingen, waarin ik je opmerkingen tijdens het poho heb verwerkt.

Zoals afgesproken heb ik de vragen n.a.v. de historie van Uden-Noord uit het overzichtsdocument gehaald (die koppelen we wél
terug naar de vragenstellers) en de vraag voorgelegd over de geluidswal.
Ook zal ik mijn COA-collega morgen (tijdens ons wekelijkse overleg) vragen naar die meldplicht.

Hartelijke groet.

/

maashorst

@gemeentemaashorst.nl

overzicht vragen/opmerkingen omwonenden asielopvang - aangepast n.a.v. poho
Vragen die u inleverde tijdens de bijeenkomst op 10 juli 2023_versie 270923.docx

@gemeentemaashorst.nl>;
@gemeentemaashorst.nl>

From:
Sent: 
To:

Subject: 
Attachments:

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, 
verwijderen. Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer.

Fijn als je nog een keer ‘tegenleest’. Dan kan het document daarna (nog deze week) door naar het college (per e-mail, neem ik 
aan?), inclusief een korte toelichting op de wijze waarop we de reacties gaan terugkoppelen.
We willen graag maandag en dinsdag de antwoorden per vragensteller (per e-mail) gaan terugkoppelen namelijk.

Morgen sturen we je een voorstel voor een RIB3, gewijd aan de vragen/opmerkingen en wijze van beantwoording. Dat voorstel 
kan dan worden geagendeerd voor het collegeoverleg van dinsdag aanstaande. Dan liggen we met de RIB's ook mooi op 
schema.

Gemeente Maashorst 
Markt 145 Postbus 83 
5400 AB UDEN 
T0413-
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maashorst

Vragen van omwonenden over de voorgenomen asielopvang

1

Vragen over de omgeving

Vraag/opmerking Reactie

Vragen over veiligheid en overlast

In onderstaand overzicht vindt u reacties op de vragen/opmerkingen die zijn meegegeven tijdens de 
informatiebijeenkomsten op 10 juli en 18 september 2023. Niet alle vragen/opmerkingen staan letterlijk in dit 
overzicht. Zo hebben we vragen van verschillende personen over hetzelfde onderwerp samengevoegd en 
zoveel mogelijk per onderwerp gebundeld. Vragen over persoonlijke omstandigheden zijn niet opgenomen in 
dit overzicht. Die worden op andere wijze beantwoord. Dat geldt ook voor de opmerkingen en vragen die 
voortkomen uit de historie van Uden-Noord. Die krijgen een vervolg in het project Uden-Noord2.

De antwoorden op veel van uw vragen vindt u ook op de website van de gemeente:
https://www.gemeentemaashorst.nl/inwoners/opvang-asielzoekers/q-and-a
Dit overzicht vullen we steeds aan, zodra we antwoord kunnen geven op nog niet beantwoorde vragen.

Houd een buurtschouw om te kijken 
welke plekken nog aangepakt kunnen 
worden (overdag+avond) met de 
buurt.

In hoeverre kunt u garanderen dat Van 
der Valk over 3 jaar weer hotel wordt? 
Dat asielzoekers elders geplaatst 
worden?

Gemeente:
Wij hebben deze opmerking meteen vertaald in onder andere de 
samenstelling van een omwonendenoverleg, dat iedere 2 a 3 weken 
bijeenkomt. De eerste bijeenkomst was op maandag 21 augustus, de 
tweede op woensdag 13 september en een derde is gepland.
Het omwonendenoverleg bestaat uit 12 omwonenden (één persoon 
per adres). Aanmelden kon tijdens de bijeenkomst met direct 
omwonenden op 10 juli jl. De burgemeester zit het overleg voor. 
Naast de projectmanager (die altijd aansluit), sluiten deskundigen 
aan waar nodig. Doel van het overleg is vooral om met elkaar in 
gesprek te gaan (dialoog/contact). Daarbij vragen we ook naar 
aandachtspunten die we nog niet of onvoldoende in beeld hebben.

Zorg vanaf het begin dat er 
vertrouwen wordt opgebouwd en dat 
de communicatie met de omgeving op 
een permanente wijze wordt 
georganiseerd.

COA:
Ook wij hechten er grote waarde aan in nauwe verbinding met 
buren te staan. Na de opening van de asielopvang in het hotel 
nemen wij de regie over voor het omwonendenoverleg. In de 
praktijk van andere vergelijkbare locaties werkt dat goed; korte 
lijnen en snel handelen.
De burgemeester heeft aangeboden contact te houden met het 
bestaande omwonendenoverleg (na opening van de opvang), om te 
blijven volgen hoe het gaat.
Gemeente:
Een buurtschouw (= rondgang door de buurt om te bekijken waar 
mogelijk onveilige plekken zijn), samen met enkele omwonenden, is 
inderdaad onderdeel van de voorbereiding van de opvang. Deze 
heeft inmiddels plaatsgevonden. De input vanuit deze schouw 
nemen we mee bij de opstelling van het veiligheidsplan.
Gemeente:
Dit is een harde voorwaarde voor het college van B en W, die we 
vastleggen in onze overeenkomsten met zowel het COA als met Van 
der Valk.
We weten nu nog niet waar de asielzoekers na 3 jaar naartoe gaan.

https://www.gemeentemaashorst.nl/inwoners/opvang-asielzoekers/q-and-a


maashorst

Hoe gaan jullie overlast beperken?

2

Vraag/opmerking Reactie

Zorg voor voldoende prullenbakken op 
de route richting het centrum en 
voldoende pendelbussen, zodat

Tot wie kunnen we ons melden als er 
overlast wordt veroorzaakt?

Gemeente:
Het COA en de gemeente werken aan een gezamenlijk 
veiligheidsplan, dat op maat wordt opgesteld voor de locatie Van 
der Valk. Dat plan is bedoeld om een veilige leefsituatie te creëren, 
zowel voor de bewoners van de noodopvang als de inwoners van 
Maashorst. Daarbij richten we ons vooral op het voorkomen van 
ongewenst gedrag (preventie). Daarnaast pakken we potentieel 
onveilige plekken aan (voor zover mogelijk) die onder andere naar 
voren kwamen tijdens de buurtschouw (zie toelichting hierboven bij 
'vragen over de omgeving'). Ook maken we afspraken over 
handhaving (repressie), maar we zetten ons vooral in om 
handhaving te voorkomen. Zodra het veiligheidsplan klaar is, laten 
we weten wat hier zoal in is opgenomen.

Gemeente:
De eventuele toepassing van camera's (wel/niet en locatie) staat op 
de gespreksagenda bij het opstellen van het veiligheidsplan.
COA:
Als de opvang start, is er een telefoonnummer dat 24 uur per dag 
bereikbaar is voor urgente zaken. Ook komt er een e-mailadres voor 
minder dringende kwesties. Bij overlast buiten het terrein van de 
asielopvang, wordt geschakeld met de politie.
COA:
Bewoners van COA-locaties verplaatsen zich veelal te voet en per 
fiets. Op de opvanglocatie worden fietslessen gegeven aan 
bewoners.

Is het mogelijk om de loopbrug 
richting muziekwijk zo aan te passen 
dat iedereen er goed overheen kan 
fietsen. Zo kunnen wij de tunnel 
vermijden.
Komen er camera's bij de fietstunnel 
en de Handwijzerstraat?

COA:
Veiligheid is op alle COA-locaties een zaak van nauwe samenwerking 
tussen het COA en de gemeente. Op de locatie Van der Valk is het 
COA verantwoordelijk voor de veiligheid. Buiten de locatie is de 
gemeente verantwoordelijk. In het algemeen geldt op COA-locaties 
dat er tussen 8.00 uur en 22.00 uur medewerkers van het COA op de 
locatie aanwezig zijn. Daarnaast zijn er 24 uur per dag, 7 dagen in de 
week beveiligers op de locatie. Die beveiliging is ook 24/7 
telefonisch bereikbaar als het nodig is. En waar nodig is er contact 
tussen het COA en de politie. Andere preventieve maatregelen die 
we bij onze opvanglocaties toepassen, zijn bijvoorbeeld:
• De asielzoekers krijgen voorlichting over veiligheid, maar ook 

over omgangsvormen in Nederland.
• Er gelden huisregels en de bewoners worden geacht zich 

daaraan te houden.
• Als de opvang start, is er een telefoonnummer dat 24 uur per 

dag bereikbaar is voor urgente zaken. Ook komt er een e- 
mailadres voor minder dringende kwesties.

• Tijdens overleggen met de klankbordgroep van omwonenden 
worden issues (positief en negatief) uit de omgeving met 
betrekking tot de opvang besproken.

Gemeente:
De loopbrug richting muziekwijk staat op de gespreksagenda bij de 
samenstelling van het veiligheidsplan.



maashorst

3

Vragen over nadeelcompensatie

Vraag/opmerking Reactie

Moeten de asielzoekers tussen 22.00 
en 7.00 op de locatie aanwezig zijn?

Welke incidenten worden 
geregistreerd en welke niet?

Kan het fietspoortje aan de achterzijde 
van het hotel worden afgesloten?

Krijgen omwonenden een 
schadevergoeding?

Is er aandacht voor kinderen in het 
veiligheidsplan? Ivm kindercentrum 
groene kruis.

mensen niet allemaal door de tunnel 
hoeven.

Bij het Foodcourt zijn veel 
hangjongeren. Let op dat dit niet gaat 
botsen met de asielzoekers.

Gemeente:
Als u gedurende de periode van asielopvang straks uw woning of 
grond wil verkopen (en u hebt het vermoeden van nadeel door de 
nabijheid van de asielopvang in het Van der Valkhotel), kunt u een 
aanvraag tot nadeelcompensatie starten. Neem dan even contact 
met ons op en we vertellen u graag hoe dat moet.
Met de bewoners/eigenaren die nu al plannen hebben voor verkoop 
gaan we in overleg.

Gemeente:
De inzet van pendelbussen nemen we mee als bespreekpunt in onze 
overleggen met het COA.
Het aantal en de locatie van prullenbakken nemen we mee in de 
buurtschouw.
Gemeente:
De omgeving, zo ook het Foodcourt, staat op de gespreksagenda 
voor afstemming met het COA en het omwonendenoverleg. Er 
worden afspraken over opgenomen in het veiligheidsplan. 
Gemeente:
We hebben begrepen dat deze vraag is gesteld om te voorkomen 
dat iedereen via de Handwijzerstraat het terrein van het hotel 
verlaat. Ook dit staat op de gespreksagenda voor afstemming met 
het COA.________________________________________________  
COA:
Nee, asielzoekers mogen gaan en staan waar en wanneer zij willen. 
Ze hebben in de basis dezelfde rechten als iedere burger in 
Nederland.

Gemeente:
In aanvang waren wij in de veronderstelling dat een avondsluiting op 
elke locatie van toepassing was. Deze geldt echter alleen bij 
vrijheidsbeperkende voorzieningen, zoals bijvoorbeeld bedoeld voor 
mensen die zijn uitgeprocedeerd of die overlast geven. De 
opvanglocatie in Maashorst is een reguliere noodopvang.
Gemeente:
Ja, we zijn bekend met de locatie van het kindercentrum. Ook dit 
staat op de gespreksagenda bij de afstemming met het COA over het 
veiligheidsplan.
COA:
We hanteren huisregels zoals een verbod op roken op de kamers. 
Overtreding van die huisregels wordt geregistreerd. Daarnaast 
worden incidenten geregistreerd als de beveiliging van de opvang 
moet optreden. Ook incidenten buiten de opvanglocatie worden 
geregistreerd als er bewoners van de opvanglocatie bij zijn 
betrokken. Bijvoorbeeld wanneer we daar melding van krijgen van 
de politie of boa's.



maashorst

Welke asielzoekers komen er?

4

Vragen over de asielzoekers

Vraag/opmerking Reactie

In de presentatie sprak het COA over 
'het aanbieden van de Nederlandse 
taal'. Waarom is dit niet verplicht?

Waarom worden er asielzoekers 
opgevangen in Maashorst, terwijl er al 
veel Oekraïners zijn opgenomen?

Zorg voor goede interessante 
activiteiten, zodat ze graag 
deelnemen.

COA:
In het kader van de eerder genoemde preventieve 
(veiligheids)maatregelen bieden we diverse activiteiten aan de 
bewoners aan. Daarbij hopen we ook de verbinding met de buurt te 
stimuleren. Denk aan sporten, muziek maken, gezamenlijk eten of 
naar een taalcafé gaan. Voor sommige activiteiten nodigen we ook 
buurtbewoners uit.

Waarom komen er 300 mensen en niet 
'maar' 225 (zoals de omvang van de 
opgave voor Maashorst)?
Is het niet beter om de asielzoekers 
meer te spreiden over onze gemeente. 
Dan gaat ook de integratie met lokale 
bevolking gemakkelijker.

Verder geldt voor de dagbesteding:
De mensen die in de opvang verblijven, hebben dezelfde rechten en 
plichten als ieder ander in Nederland als het aan komt op 
bewegingsvrijheid. Ze mogen zich dus vrij bewegen, wel is er een 
wekelijkse meldplicht. We hanteren huisregels. Bewoners krijgen 
deze in hun eigen taal uitgereikt. En ze krijgen uitleg over rechten, 
plichten en omgangsvormen in Nederland. De mensen zijn zelf 
verantwoordelijk voor het bijhouden van hun eigen leefomgeving. 
Kinderen die leerplichtig zijn volgen onderwijs. Daarnaast hebben 
volwassenen gesprekken met onder meer de Immigratie- en 
Naturalisatiedienst (IND) en Vluchtelingenwerk. Ze bereiden zich 
met programma's en/of vrijwilligerswerk voor op hun toekomst. Dat 
kan zowel op als buiten de locatie zijn. Met organisaties en partijen 
in de omgeving zoeken we naar een zinvolle tijds- en dagbesteding. 
Asielzoekers mogen onder bepaalde voorwaarden ook betaald 
werken.
COA:
We zoeken in het hele land veel opvanglocaties. Ons verzoek aan 
Maashorst betreft opvang van 300 personen, omdat dit aantal 
mogelijk is binnen de beoogde locatie. Door de opvang van 300 
personen krijgt de locatie binnen de landelijke spelregels een andere 
status. Hierdoor zijn er veel meer middelen beschikbaar voor 
woonbegeleiding, beveiliging en het opzetten van de (hierboven 
genoemde) preventieve aanpak.
COA:
Wie er straks precies in het hotel komen wonen, is nu nog niet 
bekend. Dit is afhankelijk van de instroom van asielzoekers in Ter 
Apel en de bezetting van locaties die worden gesloten. We streven 
daarbij zoveel mogelijk naar een goede mix van alleenreizenden en 
gezinnen, maar momenteel is het wel zo dat het percentage 
alleenreizende mannen groter is dan het percentage gezinnen. 
Gemeente:
Er is een grote behoefte aan opvangplaatsen voor zowel 
asielzoekers als Oekraïners. Wij willen graag onze maatschappelijke 
verantwoordelijkheid nemen om mensen die zijn gevlucht 
menswaardig onderdak te bieden.
COA:
De gemeente is verantwoordelijk voor inburgering (maar dat start 
pas als asielzoekers een status hebben). Onze opdracht is: bed-bad- 
brood en begeleiding. Daarbij is Nederlands leren dus niet verplicht. 
Wel weten we uit ervaring dat bewoners graag de taal willen leren. 
Er is vaak zelfs een wachtlijst voor de lessen Nederlands.



maashorst

Waar blijven de asielzoekers na 3 jaar?

5

Overige vragen

Vraag/opmerking Reactie

Worden alle antwoorden op onze 
vragen met iedereen gedeeld?

Kan de opvang niet op vliegbasis 
Volkel worden gerealiseerd?

Wanneer worden onze vragen 
beantwoord?

Gemeente:
De asielopvang sluit na 3 jaren (op 1 oktober 2026). Het is nu nog 
niet bekend waar de asielzoekers die er dan nog verblijven naartoe 
gaan.

Wat gaat deze opvang kosten voor de 
gemeente?

Hoeveel betaalt het COA aan Van der 
Valk?

Gemeente:
Het uitgangspunt is dat de opvang budgetneutraal wordt 
uitgevoerd.
Gemeente:
Wij hebben geen inzage in de contracten tussen het COA en Van 
der Valk.
Gemeente:
Nee dat kan niet. De vliegbasis is voor andere doeleinden in 
gebruik.
Gemeente:
Alle vragen die zijn gesteld tijdens de informatiebijeenkomsten op 
10 juli en 18 september worden in dit document beantwoord, met 
uitzondering van de vragen die een specifieke persoonlijke situatie 
betreffen of vragen en opmerkingen voortkomend uit de historie 
van Uden-Noord. Die worden op andere wijze teruggekoppeld.
Ja, met uitzondering van de vragen die een specifieke persoonlijke 
situatie betreffen of vragen en opmerkingen voortkomend uit de 
historie van Uden-Noord. Die worden op andere wijze 
teruggekoppeld.



Thu, 28 Sep 2023 13:21:34 +0200
Rianne Donders" < @gemeentemaashorst.nl>; "José van Aaken

@gemeentemaashorst.nl>
Cc:

@gemeentemaashorst.nl>;

Beste Rianne, José,

Groet

Bijgaand de concept beantwoording van de verschillende vragen en moties.
De tweede bijlage betreft de uitgebreide juridische onderbouwing van de reactie op de motie van Uden Plus Landerd en SP

@gemeentemaashorst.nl>;
@gemeentemaashorst.nl>

From:
Sent: 
To:

Subject: 
Attachments:

concept beantwoording Raadsvragen en moties
20230928 Juridische onderbouwing.docx, 20230928 Te beantwoorden vragen en moties.docx

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e



Rianne Donders'
Thu, 28 Sep 2023 14:32:13 +0200

@gemeentemaashorst.nl>

Hoi kun jij deze bijlagen voor mij uitprinten?

@gemeentemaashorst.nl>Van:
Verzonden: Thursday, September 28, 2023 1:21:34 PM

@gemeentemaashorst.nl>

@gemeentemaashorst.nl>; @gemeentemaashorst.nl>

Fwd: concept beantwoording Raadsvragen en moties
20230928 Juridische onderbouwing, docx, 20230928 Te beantwoorden vragen en moties.docx

Onderwerp: concept beantwoording Raadsvragen en moties
Beste Rianne, José,
Bijgaand de concept beantwoording van de verschillende vragen en moties.
De tweede bijlage betreft de uitgebreide juridische onderbouwing van de reactie op de motie van Uden Plus Landerd en SP 
Groet

Dank! En tot zo.
Verzonden vanuit Outlook voor iOS

From:
Sent:
To:
Subject:
Attachments:

Aan: Rianne Donders <
CC:

@gemeentemaashorst.nl>; José van Aaken
@gemeentemaashorst.nl>;

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

BR



Thu, 28 Sep 2023 15:54:38 +0200
Rianne Donders" <

'José van Aaken
@gemeentemaashorst.nl>

@gemeentemaashorst.nl>
20230928 Juridische onderbouwing
20230928 Juridische onderbouwing.docx

Beste Rianne, 
Zoals net besproken. 
Groet

From:
Sent:
To:
Cc:
Subject:
Attachments:

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e



Thu, 28 Sep 2023 16:07:50 +0200
Rianne Donders" < @gemeentemaashorst.nl>

'José van Aaken @gemeentemaashorst.nl>;

From:
Sent: 
To:
Cc:

Beste Rianne,
Bijgaand de aangepaste beantwoording zoals net besproken. 
Groet

Subject: 
Attachments:

@gemeentemaashorst.nl>
20230928 Te beantwoorden vragen en moties
20230928 Te beantwoorden vragen en moties.docx

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e



Rianne Donders'
Thu, 28 Sep 2023 16:14:02 +0200
Franko Van Lankvelt" < @gemeentemaashorst.nl>; "Gijs Van Heeswijk

@gemeentemaashorst.nl>; "Ramona Sour" < @gemeentemaashorst.nl>; "Jeroen van den
Heuvel

Verzonden vanuit Outlook voor iOS
@gemeentemaashorst.nl>Van:

Verzonden: Thursday, September 28, 2023 4:07:50 PM
Aan: Rianne Donders < 
CC: José van Aaken

From:
Sent: 
To:

Subject: 
Attachments:

Onderwerp: 20230928 Te beantwoorden vragen en moties 
Beste Rianne, 
Bijgaand de aangepaste beantwoording zoals net besproken. 
Groet

@gemeentemaashorst.nl> 
@gemeentemaashorst.nl>;

@gemeentemaashorst.nl>

@gemeentemaashorst.nl>; "Harold van den Broek'
@gemeentemaashorst.nl>

Fwd: 20230928 Te beantwoorden vragen en moties
20230928 Te beantwoorden vragen en moties.docx

5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e



Thu, 28 Sep 2023 16:14:20 +0200

'José van Aaken

Subject:

@gemeentemaashorst.nl>Van:
Verzonden: maandag 18 september 2023 13:37
Aan: Rianne Donders < @gemeentemaashorst.nl>; José van Aaken @gemeentemaashorst.nl>
Onderwerp: FW: Antwoord op mijn vraag bij agendapunt 8.a van de commissievergadering S&B

@gemeentemaashorst.nl>Aan:

@raad.gemeentemaashorst.nl>
Onderwerp: Antwoord op mijn vraag bij agendapunt 8.a van de commissievergadering S&B

Goedemorgen

From:
Sent: 
To:
Cc:

Van: Cock de Jong ccock.dejong@raad.GemeenteMaashorst.nl>
Verzonden: maandag 18 september 2023 08:46

Bij de bespreking van agendapunt 8.a (Voortgangsbericht voorbereiding noodopvang asielzoekers) tijdens de 
commissievergadering van afgelopen donderdag heb ik geen antwoord meer gekregen op mijn vraag.

Beste
Bijgaand stuur ik je de beantwoording op de onderstaande vraag van dhr. De Jong van PRO.
Wil je deze nog voor de raadsvergadering van vanavond nog delen.
Groet

@gemeentemaashorst.nl>
@gemeentemaashorst.nl>; "Rianne Donders

CC: Griffie | Gemeente Maashorst <griffie@gemeentemaashorst.nl>; 
@raad.GemeenteMaashorst.nl>; <

@gemeentemaashorst.nl>
RE: Antwoord op mijn vraag bij agendapunt 8.a van de commissievergadering S&B

5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

Concept



De vraag zoals ik hem zelf op ' papier' had staan was als volgt:

Daarom, voorzitter, vragen wij vanuit PRO of de burgemeester bereid is om op zeer korte termijn een risicoanalyse én een

over het goed en veilig organiseren van faciliteiten buiten de opvang, dagbesteding en activiteiten.

Ik hoor graag van je.

Met vriendelijke groet,

concreet plan van aanpak op te stellen en dit ter besluitvorming aan de raad voor te leggen. Dit voorstel zal moeten voorzien in 
het te allen tijde voorkomen van verstoring van de openbare orde en het waarborgen van de veiligheid van onze inwoners. En 
dat gaat dan niet alleen over de inzet van camerabewaking en de inzet van politie en boa's. Dat gaat misschien nog wel meer

Tijdens de schorsing is ze nog naar mij toe gekomen om haar antwoord enigszins toe te lichten, maar ik ontvang het antwoord 
graag nog schriftelijk en toegevoegd aan het agendapunt in iBabs.

Bij aangeven dat mijn vraag nog onbeantwoord was, was de commotie inmiddels groot en kapte de voorzitter het agendapunt 
af en gingen we over tot scheiding. De burgemeester heeft mij toe non-verbaal aangegeven schriftelijk op mijn vraag te zullen 
reageren.

Cock de Jong
Gemeenteraadslid gemeente Maashorst
Fractievoorzitter PRO



Rianne Donders'
Thu, 28 Sep 2023 16:26:31 +0200

@gemeentemaashorst.nl>
Voorlopig: borrel Projectteam Asielopvang

From:
Sent: 
To:
Subject:

5.1.2.e 5.1.2.e



Thu, 28 Sep 2023 17:02:45 +0200
Rianne Donders" <

'José van Aaken
FW: Antwoord op mijn vraag bij agendapunt 8.a van de commissievergadering S&B

@gemeentemaashorst.nl>; Griffie | Gemeente MaashorstAan:

Beste

Het antwoord is naar de heer De Jong toe en gaat aan het einde van de middag mee met het griffiebericht.

Met vriendelijke groet,

maashorst

@gemeentemaashorst.nl>Van:

Vraag
Daarom, voorzitter, vragen wij vanuit PRO of de burgemeester bereid is om op zeer korte termijn een risicoanalyse én een

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de 
afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, verwijderen. 
Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer.

concreet plan van aanpak op te stellen en dit ter besluitvorming aan de raad voor te leggen. Dit voorstel zal moeten voorzien in 
het te allen tijde voorkomen van verstoring van de openbare orde en het waarborgen van de veiligheid van onze inwoners. En

@gemeentemaashorst.nl>
@gemeentemaashorst.nl>

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83

Ter info 
Groet

Van: Griffie | Gemeente Maashorst <griffie@gemeentemaashorst.nl>
Verzonden: donderdag 28 september 2023 16:48

Verzonden: donderdag 28 september 2023 16:21
Aan: Griffie | Gemeente Maashorst <griffie@gemeentemaashorst.nl>
Onderwerp: FW: Antwoord op mijn vraag bij agendapunt 8.a van de commissievergadering S&B

<griffie@gemeentemaashorst.nl>
Onderwerp: RE: Antwoord op mijn vraag bij agendapunt 8.a van de commissievergadering S&B

5400 AB UDEN
T0413 -

Beste
Bijgaand stuur ik je de beantwoording op de onderstaande vraag van dhr. De Jong van PRO.
Wil je deze nog voor de raadsvergadering van vanavond nog delen.
Groet

From:
Sent:
To:
Cc:
Subject:

| 06 -
@gemeentemaasho rst.nl

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e



dat gaat dan niet alleen over de inzet van camerabewaking en de inzet van politie en boa's. Dat gaat misschien nog wel meer
over het goed en veilig organiseren van faciliteiten buiten de opvang, dagbesteding en activiteiten.

@gemeentemaashorst.nl>Van:
Verzonden: maandag 18 september 2023 13:37
Aan: Rianne Donders < @gemeentemaashorst.nl>; José van Aaken @gemeentemaashorst.nl>
Onderwerp: FW: Antwoord op mijn vraag bij agendapunt 8.a van de commissievergadering S&B

@gemeentemaashorst.nl>Aan:
CC: Griffie | Gemeente Maashorst <griffie@gemeentemaashorst.nl>; Toni Visschers

@raad.GemeenteMaashorst.nl>; Marloes van Gils < @raad.gemeentemaashorst.nl>
Onderwerp: Antwoord op mijn vraag bij agendapunt 8.a van de commissievergadering S&B

Goedemorgen

De vraag zoals ik hem zelf op 1 papier' had staan was als volgt:

Daarom, voorzitter, vragen wij vanuit PRO of de burgemeester bereid is om op zeer korte termijn een risicoanalyse én een

over het goed en veilig organiseren van faciliteiten buiten de opvang, dagbesteding en activiteiten.

Ik hoor graag van je.

Met vriendelijke groet,

concreet plan van aanpak op te stellen en dit ter besluitvorming aan de raad voor te leggen. Dit voorstel zal moeten voorzien in 
het te allen tijde voorkomen van verstoring van de openbare orde en het waarborgen van de veiligheid van onze inwoners. En 
dat gaat dan niet alleen over de inzet van camerabewaking en de inzet van politie en boa's. Dat gaat misschien nog wel meer

Van: Cock de Jong ccock.dejong@raad.GemeenteMaashorst.nl>
Verzonden: maandag 18 september 2023 08:46

Tijdens de schorsing is ze nog naar mij toe gekomen om haar antwoord enigszins toe te lichten, maar ik ontvang het antwoord 
graag nog schriftelijk en toegevoegd aan het agendapunt in iBabs.

Bij de bespreking van agendapunt 8.a (Voortgangsbericht voorbereiding noodopvang asielzoekers) tijdens de 
commissievergadering van afgelopen donderdag heb ik geen antwoord meer gekregen op mijn vraag.

Bij aangeven dat mijn vraag nog onbeantwoord was, was de commotie inmiddels groot en kapte de voorzitter het agendapunt 
af en gingen we over tot scheiding. De burgemeester heeft mij toe non-verbaal aangegeven schriftelijk op mijn vraag te zullen 
reageren.

Reactie
U vraagt om een concreet plan van aanpak en risicoanalyse. Voor wat betreft het eerste zijn we druk doende met de 
ontwikkeling van een concreet plan van aanpak, in de vorm van een veiligheidsplan, om een veilige en leefbare opvang te 
borgen, zowel voor de bewoners van de opvang als voor onze inwoners. Daarin leggen we de volgende afspraken vast: 
• preventieve maatregelen, zoals dagbesteding, begeleiding, huisregels e.d.;
• fysieke maatregelen;
• repressieve maatregelen, zoals afspraken over rolverdeling tussen beveiliging, boa's en politie.
Het college en het COA zijn beiden verantwoordelijk voor de opstelling en uitvoering van dit plan van aanpak. Het college is 
bevoegd dit plan vast te stellen, we zullen het plan - zodra het klaar is - met de raad delen en schetsen hoe de inbreng van 
omwonenden erin is geborgd.
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Cock de Jong
Gemeenteraadslid gemeente Maashorst
Fractievoorzitter PRO



'José van Aaken @gemeentemaashorst.nl>
Thu, 28 Sep 2023 17:16:00 +0200
Rianne Donders" < @gemeentemaashorst.nl>; "Gijs Van Heeswijk

van den Broek" <
'Jeroen van den Heuvel @gemeentemaashorst.nl>

Standpunt college op amendementen en moties. Gr José

From:
Sent: 
To:

Documentl
Documentl.docx

Subject: 
Attachments:

@gemeentemaashorst.nl>; "Harold
@gemeentemaashorst.nl>;

@gemeentemaashorst.nl>; "Franko Van Lankvelt" <
@gemeentemaashorst.nl>; "Ramona Sour" <
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Raadsvergadering 28 september 2023

10. motie vreemd aan de dag informeren van de raad over noodopvang asielzoekers in Van der Valk-hotel

1/1

Standpunt college: overbodig onmogelijk om in de openbaarheid te onderhandelen met partijen. 
We zijn samen met inwoners aan de slag om invulling te geven aan veiligheidsplan 
Morgen is onmogelijk dit verondersteld dat we informatie achterhouden ..(hier een punt van maken).

Buiten Reikwijdte



Rondvraag FvD

Vragen:

Indien op deze vragen niet direct antwoord gegeven kan worden mag dit ook schriftelijk afgedaan worden.

1/3

Aangaande ruimte is de vraag eigenlijk heel eenvoudig. FVD Maashorst is van mening dat met de komst van 
deze bij benadering 1800 asielzoekers dit punt in het gedrang is. Wij achten op het gebied van de fysieke

Met de kanttekening dat dit best als een technische vraag beschouwd zou kunnen worden heb ik hem toch 
maar hier mee genomen. Aangaande de financiën willen we de volgende vragen stellen aan de burgemeester:

Antwoord
Dit organiseren wij door het inrichten van een urenadministratie.

Tot slot wil ik aangeven dat ik mijn communicatie blijf spreken van een asielzoekerscentrum. Wij gaan niet mee 
in de naamgeving met voorvoegsels als tijdelijk, noch met dat er sprake is van een crisis. Dit is het gevolg van 
een door het kabinet bewust gevoerd beleid. Als je beleid maakt is het gevolg er van crisis geen sprake maar is 
het slechts het gevolg van dat beleid.

Vraag 2
- Het bijhouden van externe declaraties door derden bij de gemeente zoals bijvoorbeeld beveiliging en 
dergelijke in relatie tot het AZC is niet zo onduidelijk. Waar de schoen wringt voor ons is hoe de interne kosten 
herleid en uitgewerkt worden. Daarmee doel ik op de tijd die eigen medewerkers besteden aan dit project. Kan 
de burgemeester aangeven of dit gegarandeerd wordt en hoe dit achteraf gecontroleerd kan worden?

Voor de volledigheid wil ik hier nog toevoegen dat er gesproken wordt over huisvesting voor 300 asielzoekers. 
In ogenschouw nemende dat er gemiddeld binnen 6 maanden een vervangende woonruimte is gevonden 
betekend dat dat er in de periode van 3 jaar ongeveer 6 cycli zitten van elk 300. We praten dus over huisvesting 
van 300 asielzoekers, maar er passeren er zo'n 1800 totaal. Voor de totale beleving en kans op risico's is dit wel 
een wezenlijk verschil.

Daarnaast is er vanuit het ruimtelijk domein de vraag of met de komst van het AZC de burgemeester voorbij 
gaat aan de kaders die behoren bij dit domein in relatie tot de inwoners van Maashorst in het algemeen en de 
direct omwonenden in het bijzonder. Gemeenten hebben de verantwoordelijkheid voor het creëren, 
onderhouden en het beheren van een sterke fysieke leefomgeving voor de burgers en bedrijven. Wij zijn van 
mening dat de gemeente deze basis schendt door het medewerking verlenen aan de huisvesting van deze 
asielzoekers.

Dit jaar nog zal in het van der Valkhotel ruimte gecreëerd worden voor 300 asielzoekers. Tijdens diverse 
bijeenkomsten heeft de burgemeester aangegeven dat dit kostenneutraal zal zijn voor de gemeente 
Maashorst. Op zich een ridicule opmerking, suggererend dat het de inwoners dan geen geld kost. Echter zijn 
het gewoon belastinggelden die hiervoor misbruikt worden. De inwoners van Nederland betalen dit gewoon 
zelf, de staat zelf heeft geen geld. FVD Maashorst maakt zich wel zorgen over de volledigheid van de declaraties 
om de Maashorster inwoners niet extra te belasten en heeft daarom een aantal vragen aangaande dit 
onderwerp voor de burgemeester. Wij willen zeker weten dat er niet ook maar 1 euro extra rechtstreeks ten 
laste komt van de inwoners van de gemeente Maashorst.

Ook blijkt uit hoe het bij andere AZC's er aan toe gaat dat de asielzoekers natuurlijk ook het centrum in gaan. 
Het zijn vrije mensen en mogen gaan en staan waar zij willen. Dit kan niet zonder gevolgen helaas, blijkens die 
andere AZC's. Ook op dit onderwerp, betreffende Economie, heeft FVD vragen.

Vraag 1
- Is de burgemeester het met FVD Maashorst eens dat zo veel mogelijk voorkomen moet worden dat er geen 
kosten hoe dan ook voor rekening van de inwoners van Maashorst moeten komen?

Antwoord
Ja.
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leefomgeving er grote risico's zitten aan de komst van deze asielzoekers. Deze huisvesting heeft gevolgen voor 
de waarden van het omliggende vastgoed en vestigingsbereidheid van zowel burgers als bedrijven. Bijna 
niemand wil in de directe omgeving van een AZC wonen ten slotte, zelfs werken in de directe omgeving voelt 
vaak bedreigend.

Het economische aspect dat volgt uit de komst van die asielzoekers is een onderschat aspect volgens FVD 
Maashorst. De mensen wonende in het asielzoekerscentrum zullen ook het centrum van Uden en wellicht ook 
de andere kernen bezoeken. De ervaring uit andere met opvang belaste gemeenten leert ons dat dit door 
mensen die zich in dat centrum vaak als onprettig wordt ervaren. Zonder op inhoud in te gaan wil FVD 
Maashorst hier wel een statement voor maken. Als het winkelend publiek zich niet meer prettig voelt zal het 
wegblijven. Met alle gevolgen voor de winkeliers die toch al moeite hebben voldoende mensen in hun winkels 
te krijgen. Mogelijk kan dit leiden tot sluiting van winkels in het centrum, en leegstand.

Antwoord
Door de gemeente is niet toegezegd dat wij taxaties van omliggende panden zullen uitvoeren.

Antwoord
Dit zijn nu nog plannen en het betreft nog geen wetgeving. Op het moment dat de wetgeving wijzigt, zullen wij 
beschouwen welke acties deze wetswijziging van de zijde van de gemeente vraagt.

Vraag 3
- Er is eerder gesproken over taxatie van de omliggende panden. Is dat nog steeds aan de orde? Wat is daar van 
de status?

Vraag 5
- Ziet de burgemeester hier ook risico's ten aanzien van het geschetste?

Antwoord
Ten aanzien van mogelijke economische gevolgen van de komst van asielzoekers naar onze gemeente, ziet het 
college geen risico's.

Vraag 6
- Is de burgemeester bereid een inventarisatie uit te zetten onder de winkeliers en de horeca om te polsen hoe 
zij hier over denken?

Antwoord
Nee, maar wij zijn ook in gesprek met ondernemers.

Vraag 4
- Vooruitlopend op de plannen van het kabinet ingaande 2026 om de niet gerealiseerde overwaarde te gaan 
belasten, regeren is tenslotte vooruitzien, heeft dat een hertaxatie tot gevolg op het moment dat deze wet 
inderdaad tot uitvoering komt?

Antwoord
In zijn algemeenheid kan ieder overheidsbesluit leiden tot nadeel in individuele gevallen.' dan bestaan er 
procedures tot het compenseren van het nadeel tot maximaal het niveau van het 'normaal maatschappelijk 
risico'. In deze rechtsbescherming heeft de wet voorzien. Bij de besluiten die we nemen, zal het college (zoals 
voorgeschreven) deze rechtsbescherming vermelden en toelichten.

Stellingname
De heer Bethlehem spreekt consequent over 1800 asielzoekers. Hij vergeet daarbij echter het tijdsaspect. Op 
elk moment van telling zullen er maximaal 300 asielzoekers in de tijdelijke (3 jaar tot 1 oktober 2026) 
noodopvang verblijven.

Vraag 7
- Is er een mogelijkheid om bij aantoonbare inkomensderving vanaf de komst van de asielzoekers een beroep 
te doen op een overheidsbijdrage of via het COA?



Vraag 8
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- Leegstand van winkelruimten zal leiden tot daling van de huurwaarden. Hiervoor geldt dezelfde vraag als 
hiervoor: is er een mogelijkheid om bij aantoonbare inkomensderving vanaf de komst van de asielzoekers een 
beroep te doen op een overheidsbijdrage of via het COA?

Antwoord
Zie antwoord vraag 7.



Griffie | Gemeente Maashorst'
Thu, 28 Sep 2023 18:14:14 +0200
Griffie | Gemeente Maashorst" <griffie@gemeentemaashorst.nl>

Griffiebericht 28 september o.a. over raadsvergadering van vanavond en antwoorden op vragen

Beste raads- en burgerleden,

Hierbij het griffiebericht van 28 september 2023.

het goed en veilig organiseren van faciliteiten buiten de opvang, dagbesteding en activiteiten. ff

Hierop reageert het college vandaag als volgt:

Deze reactie is ook toegevoegd aan de stukken bij de vergadering van de commissie S&B van 14 september 2023.

“Daarom, voorzitter, vragen wij vanuit PRO of de burgemeester bereid is om op zeer korte termijn een risicoanalyse én een 
concreet plan van aanpak op te stellen en dit ter besluitvorming aan de raad voor te leggen. Dit voorstel zal moeten voorzien in 
het te allen tijde voorkomen van verstoring van de openbare orde en het waarborgen van de veiligheid van onze inwoners. En dat 
gaat dan niet alleen over de inzet van camerabewaking en de inzet van politie en boa ’s. Dat gaat misschien nog wel meer over

“U vraagt om een concreet plan van aanpak en risicoanalyse. Voor wat betreft het eerste zijn we druk doende met de 
ontwikkeling van een concreet plan van aanpak, in de vorm van een veiligheidsplan, om een veilige en leefbare opvang te 
borgen, zowel voor de bewoners van de opvang als voor onze inwoners. Daarin leggen we de volgende afspraken vast:
• preventieve maatregelen, zoals dagbesteding, begeleiding, huisregels e.d.;
•fysieke maatregelen:
• repressieve maatregelen, zoals afspraken over rolverdeling tussen beveiliging, boa ’s en politie.
Het college en het COA zijn beiden verantwoordelijk voor de opstelling en uitvoering van dit plan van aanpak. Het college is 
bevoegd dit plan vast te stellen, we zullen het plan - zodra het klaar is - met de raad delen en schetsen hoe de inbreng van 
omwonenden erin is geborgd. ”

Technische vragen programmabegroting 2024-2027 toegevoegd in iBabs
Tot gisteren 17.00 uur was u in de gelegenheid om technische vragen over de programmabegroting 2024-2027 in te dienen. De 
ingediende vragen vindt u bij de raadsinformatieavond van 5 oktober. De antwoorden worden op 2 oktober aan het einde van de

Reactie college op vraag PRO tijdens vergadering commissie S&B van 14 september 2023
Tijdens de vergadering van de commissie S&B van 14 september 2023 heeft de heer De Jong (PRO) een vraag gesteld over de 
noodopvang asielzoekers. Zijn vraag was de volgende:

Schriftelijk antwoord op rondvraag FVD Maashorst vergadering commissie REF van 21 september 2023
Het college heeft, zoals toegezegd, schriftelijk antwoord gegeven op de vragen die FVD Maashorst tijdens de rondvraag van de 
vergadering van de commissie REF op 21 september 2023 heeft gesteld over de opvang asielzoekers. Deze antwoorden zijn 
toegevoegd aan de stukken van deze vergadering.

From:
Sent:
To:
Subject:
opvang asielzoekers

Ingekomen stukken
• Benoeming Amo Geurts van Kessel raadslid
• RIB Eindrapport Luchtkwaliteitsonderzoek meetstation Graspeel Zeeland
• Notitie Algemene reserve gemeente Maashorst

Raadsvergadering vanavond
• Aan agendapunt 8.b, Raadsvoorstel Verordening en hanteren opstapplaatsen in het kader van leerlingenvervoer, van de 

raadsvergadering van vanavond is een amendement van het CDA toegevoegd. Het amendement wordt mede ingediend 
door Gewoon Uden en de SP.

• Aan agendapunt 8b in iBabs achter een slotje een brief namens een aantal inwoners van de gemeente Maashorst over 
opstapplaatsen leerlingenvervoer toegevoegd. Deze brief dateert van 20 september 2023. De griffie heeft deze pas 
vandaag ontvangen.

mailto:griffie@gemeentemaashorst.nl


Een fijne vergaderavond gewenst!

Met vriendelijke groet,

maashorsT

T0413 -

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de 
afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, verwijderen. 
Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer.

middag toegevoegd. Bij voorkeur geeft u dan uiterlijk 4 oktober aan op welke antwoorden u een toelichting wenst of een 
aanvullende vraag heeft. Tijdens de raadsinformatieavond op 5 oktober wordt deze uitleg of antwoorden op aanvullende vragen 
gegeven.

Uitnodiging
In iBabs is bij uitnodigingen voor de raad een save the date voor een vervolgbijeenkomst voor het uitvoeringsprogramma 2023 
uit de visie toerisme en recreatie gemeente Maashorst 2040 op 15 november 2023 toegevoegd. Raads- en burgerleden zijn van 
harte welkom om als toehoorder bij deze bijeenkomst aanwezig te zijn.

Raadsinformatieavond 5 oktober
Naast de technische vragen (zie hierboven) zijn ook de presentatie over de algemene reserve, inclusief balanssturing, en een 
notitie van het college over dat onderwerp aan de raadsinformatieavond van 5 oktober toegevoegd. Zo kunt u zich al 
voorbereiden op deze avond en op de begrotingsbehandeling op 9 november. De notitie is ook toegevoegd aan de ingekomen 
stukken voor de raad.

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83 
5400 AB UDEN

| 06-
@gemeentemaashorst.nl
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Thu, 28 Sep 2023 18:15:31 +0200
@gemeentemaashorst.nl>; "Griffie | Gemeente Maashorst

<griffie@gemeentemaashorst.nl>
Rianne Donders" < @gemeentemaashorst.nl>; "José van AakenCc:

Subject:

Beste

Met vriendelijke groet,

maashorst

@gemeentemaashorst.nl>Van:

CC: Rianne Donders < @gemeentemaashorst.nl>; José van Aaken @gemeentemaashorst.nl>
Onderwerp: FW: Rondvraag Forum voor Democratie over opvang asielzoekers

@gemeentemaashorst.nl>

Beste Rianne en José,

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de 
afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, verwijderen. 
Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer .

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83

From:
Sent: 
To:

Van: Griffie | Gemeente Maashorst <griffie@gemeentemaashorst.nl>
Verzonden: donderdag 21 september 2023 11:09

Ze zijn verwerkt. Zie https://maashorst.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/c3bfc910-7ble-4932-98bc-  
dc9e986b42cf?documentId=b7359433-485e-4856-b75b-a556e3d69ea2&agendaItemId=400ad93d-216f-4d37-ad05- 
f7a0393c7c3a.

Beste
Zoals net besproken de antwoorden op de rondvraag van FvD in platte tekst.
Groet

5400 AB UDEN
T0413 -

Aan: Rianne Donders <
CC:

| 06 -
@gemeentemaasho rst.nl

Verzonden: donderdag 28 september 2023 17:27
Aan: Griffie | Gemeente Maashorst <griffie@gemeentemaashorst.nl>;
< @gemeentemaashorst.nl>

@gemeentemaashorst.nl>;
@gemeentemaashorst.nl>

@gemeentemaashorst.nl>
RE: Rondvraag Forum voor Democratie over opvang asielzoekers

@gemeentemaashorst.nl>; | | <
@gemeentemaashorst.nl>;

Onderwerp: Rondvraag Forum voor Democratie over opvang asielzoekers

@gemeentemaashorst.nl>; José van Aaken 
@gemeentemaashorst.nl>;
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Met vriendelijke groet,

maashorst

Werkdagen:

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de 
afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, verwijderen. 
Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer.

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83

Deze vragen zijn aan de conceptagenda van de commissie REF van vanavond toegevoegd. @Jose van Aaken ik heb jou naar 
aanleiding van je telefoontje proberen te bereiken maar dat lukte niet. Bel jij mij weer?

5400 AB UDEN 
T0413 - | 06-

@gemeentemaashorst.nl
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Thu, 28 Sep 2023 22:39:16 +0200
Rianne Donders" < @gemeentemaashorst.nl>; "José van Aaken

@gemeentemaashorst.nl>
@gemeentemaashorst.nl>;Cc:

@gemeentemaashorst.nl>;

Subject:
agenderen voor collegevergadering 3 okt a.s.)
Attachments: Collegeadvies RIB3 asielopvang Van der Valk_031023.docx, Raadsinformatiebrief 3 asielopvang Van der

Horen graag van jullie of deze stukken zo kunnen worden geagendeerd (en hoe we dat dan moeten doen).

Hartelijke groet.

/

maashorst

@gemeentemaashorst.nl

From:
Sent: 
To:

Valk_031023.docx, Vragen die u inleverde tijdens de bijeenkomst op 10 juli 2023_versie 270923. docx. Beantwoording vragen 
over Uden-Noord.docx

@gemeentemaashorst.nl>
concept-collegeadvies, concept-RIB en bijlagen over beantwoording vragen omwonenden (te

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, 
verwijderen. Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer.

Beste Rianne en José, bijgesloten onze voorzet voor het college-advies voor aanstaande dinsdag over de derde RIB-asielopvang, 
deze keer over de beantwoording van de vragen van omwonenden.

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83 
5400 AB UDEN
T0413 -g
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maashorst
Collegevoorstel

67424-2023

Naar de Raad:

□
Effect op de begroting:

Type besluit:

Voorstel
1.

2.
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Ja
Nee

Openbaar
Niet openbaar 
Vertrouwelijk

Raadsvoorstel en -besluit 
Raadsinformatiebrief
Antwoord schriftelijke vraag a/d raad

Akkoord te gaan met bijgevoegde concept-reactie op de vragen en opmerkingen die direct 
omwonenden indienden tijdens de informatiebijeenkomsten op 10 juli en 18 september 2023 
(bijlagen 1 en 2).
De raad te informeren over de reactie op vragen/opmerkingen van omwonenden middels 
bijgevoegd raadsinformatiebrief (bijlage 3).

Regelgeving
Beleidskader
Beschikking
Overeenkomst
Mededeling
Overig besluit van algemene strekking

Onderwerp
Raadsinformatiebrief noodopvang van asielzoekers

Inleiding
Zoals afgesproken, informeren we de gemeenteraad de komende periode regelmatig via 
raadsinformatiebrieven over de voortgang van de voorgenomen opvang van asielzoekers in het Van der 
Valk Hotel in Uden. Dit doen we overeenkomstig artikel 169, eerste lid, van de Gemeentewet. Zo 
informeerden we de raad op 22 augustus 2023 jl. over de voortgang van de voorbereiding van de 
opvang. In een tweede RIB op 13 september schetsten we het te volgen proces. In een derde RIB willen

X 
□ 
□

X

□
X

□ 
X 
□ 
□ 
X 
□

Ja:
□
X 
□ .
Nee

Zaaknummer
Auteur
Telefoon
Domein
Team
Portefeuillehouder

0413________________
Dienstverlening 
Projectteam 
burgemeester M.J.D. 
Donders-de Leest (wnd.)
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2.1 We hebben toegezegd de raad op de hoogte te houden via driewekelijkse RIB's 
We willen de gemeenteraad informeren over de beantwoording van de vragen.

In bijgesloten overzicht (bijlage 1) hebben we alle tot nu toe ontvangen vragen van direct omwonenden 
gebundeld op thema en geabstraheerd, ter voorkoming dat vragen tot individuele adressen of personen 
te herleiden zijn. Vragen over persoonlijke situaties zijn niet in dit overzicht opgenomen. Die worden op 
andere wijze beantwoord. Dat geldt ook voor de opmerkingen en vragen die voortkomen uit de historie 
van Uden-Noord. Die worden separaat beantwoord op basis van bijlage 2 en krijgen een vervolg in het 
project Uden-Noord2.

we de raad informeren over de vragen en opmerkingen zoals voorgelegd door direct omwonenden 
tijdens de informatiebijeenkomsten op 10 juli en 18 september jl. en onze reactie daarop, voor zover nu 
mogelijk en beschikbaar.

1.2 In afwachting van opstelling en vaststelling van het veiligheidsplan kunnen we nog niet concreet 
antwoord geven op sommige vragen.
Omwonenden hebben er weinig begrip voor dat er 'nu pas' reactie volgt op hun vragen. Bovendien is 
deze reactie op sommige punten nog abstract, namelijk met een toezegging dat het bedoelde aan de 
orde zal worden gesteld bij de voorbereiding van het veiligheidsplan. Er is grote behoefte aan concrete 
antwoorden, bijvoorbeeld op vragen over de inzet van camerabewaking en het opknappen van de 
fietstunnel. Die vragen kunnen we echter pas concreet beantwoorden als het veiligheidsplan is 
vastgesteld.

Kanttekeningen
1.1 Veel emotie kwam voort uit 'oud zeer' voortkomend uit eerdere ontwikkelingen in het gebied. 
Veel zorgen en emoties komen voort uit wantrouwen en een verstoorde relatie met 'de gemeente', 
door niet nagekomen vermeende toezeggingen en teleurstelling (omdat sommige 
wensen/verwachtingen niet zijn ingewilligd). Voor zover het kwesties betreft die nog moeten worden 
opgelost, worden die opgepakt vanuit het nog lopende project Uden-Noord2. Het betreft echter ook 
teleurstelling en onvrede over reeds afgeronde kwesties.

Argumenten
1.1 We hebben toegezegd dat we alle ingediende vragen zullen beantwoorden.
Tijdens twee informatiebijeenkomsten zijn omwonenden in de gelegenheid gesteld om, mondeling en 
op papier, vragen te stellen. De gemeente heeft beloofd alle vragen te zullen beantwoorden. Dat gaan 
we doen op basis van bijgevoegde overzichten van vragen en beantwoording (bijlagen 1 en 2). Elke 
vraagsteller ontvangt persoonlijk via e-mail antwoord op de vragen die hij/zij heeft gesteld, inclusief het 
overzicht van alle vragen/opmerkingen die zijn ingediend (bijlage 1). Persoonlijke vraagstukken worden 
separaat opgepakt.

Beoogd effect
De raad zo goed mogelijk op de hoogte te houden van de voortgang en ontwikkelingen m.b.t. de 
voorbereiding van de noodopvang voor asielzoekers in het Van der Valk Hotel.

Participatie
N.v.t.
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2.
3.

Financiën
Niet van toepassing.

Overzicht van vragen die door omwonenden zijn gesteld tijdens de informatiebijeenkomsten op 10 
juli en 18 september jl, en de reactie daarop.
Vragen en reactie die betrekking hebben op Uden-Noord.
Raadsinformatiebrief-3 asielopvang Van der Valk.

Rechtmatigheid
Ja.

Vervolg
Na uw besluit wordt de RIB naar de raad gezonden.

Communicatie
Het overzicht van vragen en onze reactie daarop, en de RIB delen we ook via de website van de 
gemeente (pagina over asielopvang) en de gemeentelijke informatiepagina in de weekbladen. De vragen 
en antwoorden worden verder persoonlijk via e-mail teruggekoppeld aan de vragenstellers en gedeeld 
via het omwonendenoverleg (klankbordgroep van 12 omwonenden).

Duurzaamheid
N.v.t.
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